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محاسبه کاهش مصرف آب بدون کنتور
سند سازگاری با کم آبی نه بودجه دارد، نه ناظر

پورابراهیمی:

 اصلاح ساختار اقتصادی 
در دولت کلید خورده است

رییس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی تاکید 
کرد: با تصمیم دولت سیزدهم در هفته های اخیر تغییرات 

قابل توجهی در اصلاح ساختار اقتصادی کشور در دستور قرار گرفته که یکی از آنها 
بودجه ۱۴۰۱ است.محمدرضا پورابراهیمی در نشست شورای فرهنگ عمومی استان 
کرمان افزود:توافق ما با دولت در یکی از رده ها حذف چندین هزار ردیف بودجه ای است 

که تناسبی با اقتصاد ما ندارد زیرا بودجه برنامه محور خواهد شد.

استاندار کرمان از ائمه جمعه خواست تا برای تسهیل امر 
سرمایه گذاری و اشتغال در کنار مسئولان باشند.

علی زینی وند استاندار کرمان در آیین  تکریم و معارفه رئیس شورای سیاستگذاری 
ائمه جمعه استان از تعاملات خوب نماینده ولی فقیه در راستای هماهنگی در سراسر 
استان و پیگیری های موثر ائمه جمعه استان در حوزه های مختلف فرهنگی اجتماعی 
به عنوان معتمدان جامعه قدردانی کرد و گفت:غیر از دلسوزی و پیگیری مشفقانه و 

تلاش در جهت انتقال و رفع دغدغه های مردم از ائمه جمعه ندیده ام.

استاندار کرمان: 

ائمه جمعه برای تسهیل اشتغال 
در کنار مسئولان باشند

صفحه 1 را 
بخوانید

3

ادامه مطلب رادر 
صفحه 2 بخوانید

رنا
س: ای

عک

2

»آب«، »اینترنت« 
 و »حقوق«

 بیشترین دغدغه مردم 
در سال 1400

مهدیرهبری|پیامما
یادداشت

بلاتکلیفی در پروژه ملی بلاتکلیفی در پروژه ملی 
 تقاطع غیرهمسطح پل ولایت بم تقاطع غیرهمسطح پل ولایت بم

مطالعه  کارزارهای ثبت شده در 
مناسبی  ر  بزا ا ر«  »کارزا پلتفرم 
برای فهم و تحلیل بهتر دغدغه ها 
و مطالبات مردم در سراسر کشور 
است چرا که این کارزارها در سراسر 
کشور مورد توجه اقشار مختلفی از 
مردم قرار گرفته است. به این منظور 
تحلیل تعداد کارزارهای ثبت شده 
مختلف  موضوعات  خصوص  در 
ه حلی برای شناسایی  ند را می توا
رای اهمیت بیشتر  کارزارهای دا
باشد؛ اما این روش ضعف هایی دارد 
از جمله آن که به جامعه شناسان 
نمی دهد  نشان  ران  سیاستگذا و 
که کدام کارزارها توانسته اند افراد 
ه کرده و  بیشتری را با خود همرا
امضای بیشتری بگیرند. به عبارت 
بهتر، فراوانی یک کارزار لزوما به 
ر  معنای آن نیست که آن کارزا
 دغدغه بخش زیادی از مردم است.
به منظور برطرف کردن این مسئله، 
ثبت شده  امضای  د  تعدا تحلیل 
ند فهم  ر می توا راجع به هر کارزا
ز مطالبات مردم به دست  بهتری ا
ر  کارزا یک  بیشتر  امضای  دهد. 
نشان دهنده دغدغه  بیشتر مردم 
طور  به  است.  موضوع  آن  حول 
مثال اگرچه کارزارهای مربوط به 
انتصابات فراوانی بیشتری نسبت به 
کارزارهای مربوط به همسان سازی 
داشته  ر  کارزا پلتفرم  در  حقوق 
به  مربوط  کارزارهای  ما  ا است، 
مراتب  به  حقوق  همسان سازی 
توجه بیشتری را به خود جلب کرده 
بیشتر  دغدغه  دهنده  نشان  که 
 مردم نسبت به انتصاب افراد است.

از آنجایی که در سال جاری ده ها 
ر  کارزا پلتفرم  در  ر  کارزا ر  هزا
ز  ثبت شده است و حجم عظیمی ا
داده ها پیش روی تحلیلگر قرار دارد، 
یک روش قابل دفاع برای تحلیل 
کارزارهای پرطرفدار و شناسایی 
دغدغه عموم مردم، دسته بندی این 
کارزارها بر اساس کلماتی است که 
در عنوان آن ها به کار رفته است. 
به همین منظور، با روش تحلیل 
محتوای کمّی و با کمک ابزارهای 
رترین کلمات  کامپیوتری، پرتکرا
در عنوان سایر کارزارها شناسایی 
شده و میزان امضایی که کارزارهای 
حاوی این کلمات به دست آورده اند، 
 به دست آمده و تحلیل شده است.

تفکیک  به  یک  شماره  نمودار 
نشان می دهد که در سال جاری، 
کلمات  کدام  حاوی  کارزارهای 
ز  بیشترین امضاها را قبل و بعد ا
آغاز دولت ابراهیم رئیسی به دست 
ند. همان طور که در این  آورده ا
ز  ا پس  است،  مشخص  نمودار 
آغاز به کار دولت ابراهیم رئیسی، 
کارزارهای اعتراضی که در مخالفت 
با یک موضوع شکل گرفته است 
حدودا 2 برابر بیش از قبل از آغاز 
این دوره امضا جمع کرده اند. البته 
ر مربوط به مخالفت با طرح  کارزا
ینترنت به دلیل شرایط  صیانت ا
تنهایی  به  و  داشته  که  ویژه ای 
ر  ۱۰۰ هزا ۱ میلیون و  ز  ا بیش 
امضا دریافت کرده، در میان این 
کارزارها مستثنی شده و به عنوان 
طور  به  مستقل  دسته بندی  یک 
جداگانه در این نمودار تحلیل شده 
است. افزایش امضای کارزارهای 
مختلف  موضوعات  به  اعتراضی 
ز آغاز به کار دولت رئیسی  پس ا
نشان دهنده را می توان به افزایش 
ز  ا مختلفی  گروه های  اعتراضات 
اما  مردم در این دوره تفسیر کرد.
ر مهمتر است،  آنچه در این نمودا
مطالبات مربوط به موضوع مشخص 
یعنی »حقوق« و »آب« است. این 
دو موضوع بیشترین امضاها را پس 
از آغاز به کار دولت رئیسی و به نوعی 
از نیمه مردادماه به این سو دریافت 
کرده اند. دو موضوع »همسان سازی 
حقوق« و »افزایش حقوق متناسب 
با تورم« در میان کارزارهای مربوط 
به »حقوق« بیشترین امضاها را 
دریافت کرده اند.موضوعات مربوط 
به دانشجویان، دانشگاه و امتحانات 
نیز از جمله مهمترین موضوعاتی 
است که پس از آغاز دولت ابراهیم 
رئیسی که همزمان با آغاز مدارس 
و دانشگاه ها بوده، مورد توجه مردم 
قرار گرفته است. از جمله مهمترین 
کارزارهایی که بیشترین امضا را 
به خود اختصاص داده اند می توان 
به دو کارزار »درخواست احتساب 
سابقه بیمه دوران دانشجویی« و 
حضوری  امتحانات  با  »مخالفت 
دانشجویان« اشاره کرد که هرکدام 
به تنهایی بیش از ۱۰۰ هزار امضا 

دریافت کرده اند.
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روزنامه اقتصادی استان کرمان

معاون توانبخشی اداره کل بهزیستی استان اعلام کرد
بیکاری فراوان معلولان کرمان با وجود تحصیلات دانشگاهی

استاندار کرمان: ائمه جمعه برای تسهیل
 اشتغال در کنار مسئولان باشند

آسیب کرونا به ۹0 درصد دفاتر 
خدمات مسافرتی استان کرمان

بـه گفتـه معـاون توانبخشـی اداره کل بهزیسـتی 
اسـتان کرمان،بیـکاری فـراوان معلـولان بـا وجـود 
تحصیـلات دانشـگاهی بسـیاری از آنـان از جملـه 
مشـکلات معلولان اسـت.علیرضا احمدی پـور عدم 
دسـترس پذیری و مناسـب سـازی محیط شهری و 
اماکـن عمومـی، عـدم کفایـت بودجه هـای مربوط 
بـه حمایت از معلـولان، عـدم کفایت وسـایل کمک 
توانبخشـی مورد نیاز، عـدم اجرای صحیـح و کامل 
قانـون جامـع حمایـت از افـراد دارای معلولیـت 
توسـط دسـتگاههای اجرایـی و متولیـان مربوطـه 
و بیـکاری فـراوان معلـولان بـا وجـود تحصیـلات 
دانشـگاهی بسـیاری از آنـان را ازجملـه مشـکلات 

معلـولان برشـمرد.
ره کل بهزیسـتی اسـتان  دا نبخشـی ا معـاون توا

بیـش از 5۰هـزار معلـول در  کرمـان اظهار کرد:
اسـتان کرمـان تحـت پوشـش بهزیسـتی هسـتند 
یـن مجموعـه بهـره می برنـد.  کـه از خدمـات ا
و  روزی  شـبانه  3۰مرکـز  در  ۱55۰معلـول  
آسایشـگاه ها مراقبـت می شـوند. همچنیـن ۱۸۰۰ 
معلـول بـه صـورت روزانـه از خدمـات 5۰ مرکـز 

رنـد. نبخشـی برخوردا آموزشـی توا
معـاون توانبخشـی اداره کل بهزیسـتی اسـتان بـه 
تعـداد معلـولان ضایعـه نخاعـی اشـاره کرد و افزود: 
بیـش از ۱۰۰۰معلـول ضایعـه نخاعـی داریـم و 
همچنیـن بیـش از ۱3۰ مرکـز مثبت زندگـی، امور 
مـددکاری 35۰۰۰ معلـول را در تمامـی محـلات 

اسـتان بـه عهـده دارند.
احمدی پـور بـه خدمـات بهزیسـتی بـه ایـن افـراد 

اشـاره و تصریح کـرد: این خدمـات شـامل خدمات 
توانبخشـی و پزشـکی، پرداخـت حـق پرسـتاری، 
مراقبت در آسایشـگاه ها،حرفه آموزی بـه معلولان، 
پشـتیبانی شـغلی،مددکاری، تهیـه وسـایل کمـک 
توانبخشـی از قبیـل ویلچـر، سـمعک تشـک مواج، 

تخـت و معافیـت فرزنـد معلولان اسـت.
او در ادامـه مطلـب فـوق افزود:پرداخـت وامهـای 
اشـتغالزایی،پرداخت حـق بیمـه بـه کارفرمایانـی 
کـه معلـول اسـتخدام مـی کننـد، پیگیـری اجرای 
مناسـب سـازی محیـط زندگی)منـزل و خـودرو(، 
معرفـی جهـت دریافـت پـلاک ویـژه معلـولان، 
پرداخـت شـهریه بـه دانشـجویان معلـول، کمـک 
بـه ایـاب و ذهـاب آنهـا از دیگـر خدمات بهزیسـتی 

اسـت.

استاندار کرمان از ائمه جمعه خواست تا برای تسهیل امر 
سرمایه گذاری و اشتغال در کنار مسئولان باشند.

علی زینی وند استاندار کرمان در آیین  تکریم و معارفه رئیس 
شورای سیاستگذاری ائمه جمعه استان از تعاملات خوب نماینده 
ولی فقیه در راستای هماهنگی در سراسر استان و پیگیری های 
موثر ائمه جمعه استان در حوزه های مختلف فرهنگی اجتماعی 
به عنوان معتمدان جامعه قدردانی کرد و گفت:غیر از دلسوزی و 
پیگیری مشفقانه و تلاش در جهت انتقال و رفع دغدغه های مردم 

از ائمه جمعه ندیده ام.
او با تجلیل از خدمات حجت الاسلام جعفری رئیس سابق شورای 
سیاست گذاری ائمه جمعه استان و تبریک انتصاب حجت الاسلام 
حسنی سعدی ابراز امیدواری کرد:امیدوارم بتوانیم خدمتگزار 
خوبی برای مردم باشیم و دغدغه اصلی ما رفع حاجات مردم و 

ایجاد امیدواری در بین مردم باشد.
استاندار کرمان همچنین از همراهی های ائمه جمعه استان در 
راستای مقابله با بیماری کووید-۱۹ و تصمیمات ستاد ملی و 
استانی کرونا تشکر کرد و افزود:ائمه جمعه نهایت همکاری را در 

مهار کرونا به ویژه شرایط پیچیده روز های نخست انجام دادند.
او بیان کرد:برداشت من به عنوان یک کارشناس و معلم این بوده 
که در مقایسه با استان های دیگر،مجموع رفتار و خطبه ها و 
راهنمایی های ائمه جمعه کرمان کاملا شبیه رفتاری است که از 

بیان و کلام و رفتار، ولی فقیه می بینیم.
زینی وند تصریح کرد:برداشتی که طی یک سال گذشته از مجموع 
مواضع ائمه جمعه استان کرمان دیدم، چتری فراگیر برای همه، 
دوری از جهت گیری و سوگیری در تقسیم بندی های معمول در 

بین مردم و پرداختن به متن مشکلات مردم است.
استاندار کرمان اظهار داشت:در سفر های استانی هیچ وقت از 
امامان جمعه ندیدم که دغدغه ای غیر از مسائل و مشکلات و 

درخواست های مردم را مطرح کنند.

او از ائمه جمعه استان به عنوان معتمد،برای مسائل استان 
طلب یاری کرد و گفت: اولین مطلب، تداوم همراهی های مردم 
با محوریت واکسیناسیون و تاکید بر رعایت دستورالعمل های 

بهداشتی است.
زینی وند با اشاره به اهمیت معیشت مردم گفت: دولت سیزدهم 
با رویکرد آیت الله رئیسی و کار میدانی در بین مردم کوتاهی در 
معیشت مردم نمی کنند و هماهنگی خوبی در کشور ایجاد شده 

است، اما فضای سختی به لحاظ بازار پیش روی داریم.
استاندار کرمان افزود:با مسائلی که ارز ترجیحی برای کشور 
حادث کرده است،دولت باید تصمیم بگیرد که دهک های نیازمند 
جامعه را با یارانه مستقیم تقویت و بازار را به گونه ای تنظیم کند 
که جلوگیری بیشتر از تخریب تولید داخلی در این موضوع اتفاق 

بیفتد.
استاندار کرمان همراهی ائمه جمعه استان در صحنه کارآفرینی 
و تسهیل امر سرمایه گذاری و اشتغال را یادآور شد و عنوان کرد: 

تعدادی از ائمه جمعه ما میدان دار این صحنه هستند.
زینی وند با بیان اینکه رویکرد و تمرکز دولت تاکید بر توسعه و 
اشتغال،جذب کمک ها و توانمندی های استان در اختیار استان 
و تفویض اختیارات به استانداران است، ابراز داشت: بیش از ۱۰۰ 
هزار میلیارد تومان طرح آماده سرمایه گذاری و اشتغال داریم که 
منتظر تصمیم ما هستند، اما با فرآیند طولانی و پیچیدگی نظام 

اداری کنونی اتفاق نمی افتد.
او اضافه کرد:پیچیدگی،کارمند محوری و عدم شفافیت در بعضی 
از حوزه های نظام اداری، صدور مجوز ها را سخت کرده است و 
با تفویض اختیارات به استان ها، کار با سرعت بیشتری پیش 

خواهد رفت.
زینی وند همچنین تشویق و ترغیب مردم برای صرفه جویی در 
مصرف گاز و برق را از طریق تریبون های امامان جمعه خواستار 

شد.

 روزبهانی، دبیر کارگروه سازگاری با کم آبی شرکت آب منطقه ای کرمان: 
جهاد کشاورزی مسئولیت آمار صرفه جویی آب را بر عهده بگیرد. بودجه جداگانه ای برای سازگاری با کم آبی نداریم

مدیرکل میراث فرهنگی،گردشـگری و صنایع دسـتی اسـتان 
کرمان از آسـیب کرونا به کسـب و کار بیش از ۹۰درصد دفاتر 

خدمات مسـافرتی این اسـتان خبر داد.
فریـدون فعالـی در دیـدار بـا اعضـای هیئـت مدیـره 
جامعـه حرفـه ای دفاتـر خدمـات مسـافرتی اسـتان کرمـان 
اظهار کرد:»حـدود ۱۴۰ دفتـر خدمـات مسـافرتی در اسـتان 
کرمـان مجـوز فعالیـت دارنـد کـه بحـران کرونـا از لحـاظ 
اقتصـادی بـه ۹۰ درصد ایـن دفاتر آسـیب جـدی وارد کرد.«
او بـا تاکیـد براینکـه بـا شـیوع کرونـا بسـیاری از تاسیسـات 
گردشـگری اسـتان کرمـان غیرفعـال و یـا نیمه فعال شـدند 
افـزود: »این مسـئله باعـث خـروج بسـیاری از افراد بـا تجربه 
و دارای سـابقه کار بـالا از صنعـت گردشـگری اسـتان کرمان 

شـد.«
او بـا بیـان اینکـه بایـد در دوران پسـا کرونـا تراز گردشـگری 
اسـتان کرمان مثبت شـود تاکید کرد:»آمارها نشـان می دهد 
بیشـتر دفاتر خدمات مسـافرتی بر ورود گردشـگر کمتر توجه 

دارنـد و تمرکز اغلـب آنها بـر خروج تور از اسـتان اسـت.«
فعالی با تقدیـر از هیئـت مدیره سـابق انجمن دفاتـر خدمات 

مسـافرتی این اسـتان افزود:»بـدون شـک ارتقـای انجمن به 
جامعه حرفه ای دفاتر خدمات مسـافرتی اسـتان کرمان سطح 
انتظارات را افزایش خواهـد داد و باید از تجربه پیشکسـوتان و 

افراد صاحب نظر اسـتفاده شـود.«
او بـا تاکید بـر اینکـه دولت سـعی بر بـرون سـپاری خدمات و 
کاهش تصدی گـری دارد بیان کرد: »در آینده نزدیک بخشـی 
از خدمات و وظایـف این اداره کل به تشـکل های صنفی واگذار 

می شـود.«
فعالی خاطرنشـان کرد:»اداره کل میراث فرهنگی،گردشـگری 
و صنایع دسـتی اسـتان کرمـان سـعی دارد بـا فراهـم  آوردن 
بسـترهای قانونی و نظارت کامل برفعالیت های برون سـپاری 

شـده از فعالیت بخـش خصوصی حمایـت کند.«
گفتنی اسـت مدیـران دفاتر خدمـات زیارتـی اسـتان کرمان 
هفتـه گذشـته،در جلسـه ای بـا حضـور نماینـده اداره کل 
میراث فرهنگی اسـتان کرمان پـس از قرائت اساسـنامه و بیان 
نقطـه نظـرات نامزدهـای انتخابات،هیئـت مدیره و بازرسـان 
اصلـی و علل بـدل جامعه حرفـه ای دفاتـر خدمات مسـافرتی 

اسـتان را انتخـاب کردنـد.  شرکت خدمات حمایتی کشاورزی جنوب استان کرمان )جیرفت( 

شرکت خدمات حمایتی کشاورزی جنوب استان کرمان ) جیرفت (
شركت خدمات حمایتی كشاورزی جنوب استان کرمان وابسته به وزارت جهاد كشاورزی در نظر دارد انجام عملیات بارگیری ، حمل و تخلیه مقدار 8000 تن انواع نهاده های کشاورزی از مبدا 

انبارهای سازمانی شرکت خدمات حمایتی کشاورزی جنوب استان کرمان به سایر نقاط داخل وخارج استان را از طریق برگزاری مناقصه عمومی یک مرحله ای به پیمانكاران واجد شرایط واگذار نماید . 
کلیه مراحل برگزاری مناقصه از "دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهادو..." در بسترسامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم است مناقصه 

گران در صورت عدم عضویت قبلی ، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی )توکن ( را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند. 

ضمنا جهت كسب اطلاعات بيشتر مي توانيد ضمن تماس با شماره تلفن 43317881 ـ 034به آدرس اينترنتي شركت www.assc.ir و آدرس پايگاه ملي اطلاع رساني 
مناقصات http://iets.mporg.ir  نيز مراجعه فرمائيد. 

شماره تماس پشتیبانی سامانه:1456)تماس با دفتر ثبت نام در سامانه اداره کل صنعت ، معدن و تجارت استان کرمان به شماره 034-33325261(

1- شماره فراخوان و تاریخ انتشار آگهی مناقصه در سامانه : 2000001614000006روز یکشنبه مورخه 1400/9/14
2- نام و نشانی مناقصه گزار : شرکت خدمات حمایتی کشاورزی جنوب استان کرمان به آدرس جیرفت : خیابان موسی صدر ـ ولایت دوم  

3- هزینه خرید اسناد مناقصه : مبلغ 500.000 ریال می باشد که از درگاه بانکی موجود در سامانه تدارکات الکترونیکی دولت انجام می گیرد. 
4- مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه ازسامانه: از روز یکشنبه مورخه 1400/9/14لغایت ساعت19روز پنجشنبه مورخه 1400/9/18 

5- آخرین مهلت ارائه پاکت های پیشنهادی بارگذاری در سامانه به صورتpdf : تا ساعت 19 روز یکشنبه مورخه28 /1400/9
*لازم به ذکر است پیشنهادات ارسالی باید حداقل 45 روز از تاریخ بازگشائی و قرائت پاکت ج –نرخ پیشنهادی- می باشد .

6- تاریخ گشایش پیشنهادها : روز دوشنبه مورخه1400/9/29 ساعت 9 صبح 
شماره  شبای  حساب  به   ) واریزی  )فیش  نقدی  پرداخت  یا  و  بانکی  ضمانتنامه  صورت  دو  به  که  ریال   679.000.000  : کارمبلغ  ارجاع  فرآیند  تضمین  ونوع  میزان   -7
کارکتری  واریزسی  شناسه  با  پایا  یا  ساتنا  پرداخت  دستور  طریق  از  کل  داری  خرانه  بنام  ایران  اسلامی  جمهوری  مرکزی  بانک  IR250100004001039704005791نزد 

366039759263500650100000000006  قابل ارائه می باشد. 
8- آدرس و زمان تحویل اصل تضمین شرکت در فرآیند ارجاع کار: اصل تضمین شرکت در فرآیند ارجاع )الف ( علاوه بر بارگذاری در سامانه ، می بایستی بصورت فیزیکی و در 
پاکت دربسته و ممهور ، حداکثر تا پایان وقت اداری روز یکشنبه مورخه 1400/9/28 به دبیرخانه کمیسیون معاملات مناقصه گزار در آدرس فوق الذکر تحویل و رسید دریافت شود .

ت اولتجدید مناقصه عمومی یک مرحله ای 
نوب

استخـدام

09133952075

به تعدادی نیرو ساده و نیمه ماهر جهت کار در 
 کارگاه کابینت و دکور سازی با آموزش نیازمندیم .

آب را 
هَدرندهیم
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تحصیل 34 هزار دانش آموز 
تبعه خارجی در مدارس کرمان

مدیر کل آموزش و پرورش اســتان کرمان با بیان این که بیش از 
3۴ هزار دانش آموز اتباع خارجی و پناهنده در کنار دانش آموزان 
در استان کرمان شهرستان های کرمان، بردسیر، زرند، رفسنجان 
و سیرجان مشغول به تحصیل هستند، گفت: جمهوری اسلامی 
ایران بیش از ۴ دهه، میزبانی شکوهمند و انسان دوستانه اتباع و 

مهاجرین خارجی را عهده دار است.
احمد اســکندری نســب  افزود:با توجه به تاکیــد مقام معظم 
رهبری مبنی بر ثبت نام دانش آموزان تبعه خارجی بدون مجوز 
خوشبختانه مشــکل خاصی در زمینه تحصیل این دانش آموزان 
وجود ندارد وآمار دانش آموزان تبعه خارجی در استان رشد قبال 

توجهی داشته است.
او با بیان اینکه هیچ تفاوتی بین دانش آموزان ایرانی و تبعه خارجی 
وجود ندارد تصریح کرد:دانش آموزان افغان فرزندان ما هستند و 
مادامی که مهمان ما هستند تلاش می کنیم میزبان خوبی برای 
آنان باشیم.مدیرکل آموزش و پرورش استان کرمان گفت:به گواه 
تاریخ ملت ایران پذیرای فرهنگ هــا و تمدن های مختلف بوده و 
همواره به مهمان نوازی،میزبانی و مهربانی با همنوعان شــهرت 
داشته اســت و فرمان هوشــمندانه و مترقی مقام معظم رهبری 
)مدظله العالی( مبنی بر این که هیچ دانــش آموزی حتی بدون 
مدرک هویتی هــم از تحصیل باز نماند،تأییــد و تأکیدی بر این 
ادعاست.اسکندری نسب با اشاره به همکاری موثر و اثربخش اداره 
کل اتباع خارجی استان با آموزش و پرورش از ساخت بیش از ۱2 
واحد آموزشــی ویژه دانش آموزان تبعه خارجی در چند سال در 

استان خبر داد.

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری شمال استان 
کرمان به بهانه روز جهانی خاک گفت:استان کرمان 
سالانه حدود 2۷5 میلیون تن در سال در نتیجه 
فرسایش آبی و بادی از دست می دهد و باید مدنظر داشت که 
ارزش هر تن خاک حدود 2۸ دلار می شود بنابراین سالانه حدود 
۸ میلیارد دلار خاک در استان کرمان از دست می رود که البته 
در استان های کم بارش دیگر کشور نیز وضعیت این چنین است.

مهدی رجبی زاده به تشریح اهمیت خاک در حیات بشری 
پرداخت و گفت:خاک بستر تولید و تهیه غذا در ابعاد مختلف 
تلقی می شود و در جایی خاک قابلیت کشت و کار داشته باشد 
می توانیم در آنجا کشاورزی را توسعه داد .مدیرکل منابع طبیعی و 
آبخیزداری استان کرمان اظهار کرد:در خصوص کمبود آب شاید 
بتوان از طرق مختلف راه حلی پیدا کرد اما راهکاری برای جبران 
تخریب خاک وجود ندارد زیرا بین ۴۰۰ تا ۷۰۰ سال زمان نیاز است 
که یک سانتیمتر مکعب خاک از سنگ مادر تولید و قابل زراعت و 
کشاورزی شود.او در ادامه میزان فرسایش خاک در ایران را چهار 
برابر میانگین جهانی اعلام کرد و گفت:در کشور ایران، فرسایش 
خاک از طریق یا آبی یا بادی در حال رخ دادن است، به طوری 
که میانگین سالانه فرسایش آبی حدود ۱۶ تن در هکتار و نرم 
فرسایش بادی سالانه حدود ۱۰ تن در هکتار است در حالی که 
میانگین جهانی چهار تن است.رجبی زاده با بیان اینکه فرسایش 
بادی به دلیل کاهش پوشش گیاهی رخ می دهد،عنوان کرد: کرمان 
یک استان کم بارش است بنابراین پوشش مرتعی ما ضعیف است 
و این موضوع زمینه فرسایش بادی و حتی آبی را فراهم می کند 
و مطالعات چهار ساله علمی روی رویدادهای طوفان های شرق 
استان نشان داد که میزان فرسایش سالانه خاک در مناطق شرقی 
و مناطق مشابه این منطقه حدود ۴۰ تن در هکتار است که این 
یک زنگ هشدار تلقی می شود.مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری 
استان کرمان مطرح کرد: متاسفانه به دلیل برداشت؛ های بی رویه 
از آب های زیرزمینی در استان و کشور باعث شده که به آب های 
شور برسیم به طوری که آبی که از چاه های استان کرمان برداشت 
می شود یا آب شور یا لب شور است و این آب به مرور خاک را شور 
می کند و در نتیجه با گذشت زمان زمین های کشاورزی به زمین 

غیر قابل کشت تبدیل می شوند.
رجبی زاده افزود:از ۱۰.5 میلیون هکتار حوضه های آبخیز شمال 
استان کرمان در حدود ۱.5میلیون هکتار آن طرح های آبخیزداری 

اجرا شده است.

رییس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای 
اسلامی تاکید کرد: با تصمیم دولت سیزدهم در 
هفته های اخیر تغییرات قابل توجهی در اصلاح 
ساختار اقتصادی کشور در دستور قرار گرفته که یکی از آنها 
بودجه ۱۴۰۱ است.محمدرضا پورابراهیمی در نشست شورای 
فرهنگ عمومی استان کرمان افزود:توافق ما با دولت در یکی از 
رده ها حذف چندین هزار ردیف بودجه ای است که تناسبی با 

اقتصاد ما ندارد زیرا بودجه برنامه محور خواهد شد.
نماینده کرمان و راور در مجلس شورای اسلامی گفت:تا تصویب 
نهایی بودجه تا نیمه دوم اسفندماه سال جاری برنامه های 
محتوایی شورای فرهنگ عمومی را با این رویکرد آماده کنید که 
امور با برش های وزارتخانه ای در حوزه فرهنگی تقسیم بندی 

شود و در دستور کار قرار گیرد.
او یادآور شد:اعلام آمادگی می کنیم این برنامه با تغییرات حوزه 
بودجه ۱۴۰۱ و تبدیل ردیف محور به برنامه محور را در استان 
کرمان آغاز کنیم.پورابراهیمی با اشاره به جایگاه کرمان پس از 
شهادت سردار سلیمانی افزود:امروز با یک جریان فرهنگی جدید 
مواجهیم که پس از شهادت سردار سلیمانی در کشور ایجاد شده 
و فرهنگ مقاومت و شهادت را ایجاد کرد؛ خاستگاه این جریان 
استان کرمان و افتخار می کنیم این شهید از اهالی این استان 
است.او عنوان کرد:نزدیک به 2 سال به دلایل مختلف از مجموعه 
اقدامات در استفاده از این ظرفیت بزرگ معنوی عقب ماندیم، 
این ظرفیت نه تنها مربوط به کرمان و ایران بلکه متعلق به تمامی 
آزادیخواهان  جهان است.او ادامه داد:اعتقاد داریم کرمان به عنوان 
پایتخت مقاومت اسلامی است که این امر باید ابتدا در حوزه 
شورای فرهنگ عمومی ثبت و ضبط شود که روز شهادت شهید 
سلیمانی را به عنوان یک روز مخصوص در تقویم کشور ببینیم و 
با جایگاه کرمان تبیین شود.پورابراهیمی افزود:ترویج فرهنگ از 
اینجا می تواند خون جدیدی باشد که در فرهنگ جامعه تزریق 

شود و این انتظار را از مردم داریم.

استان کرمان سالانه ۸ میلیارد 
دلار خاک از دست می دهد

پورابراهیمی:

 اصلاح ساختار اقتصادی 
در دولت کلید خورده است
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خبر

خبر

   

جمله  ز  ا بم  ولایت  پل  غیرهمسطح  پروژه 
پروژه های ملی وزارت راه و شهرسازی در اتوبان 
ماهان-بم-زاهدان برای رفع نقاط حادثه خیز بوده 
که نزدیک به ۵ سال است سرنوشت آن بلاتکلیف 

مانده است.
این پروژه در محل میدان ورودی ابتدای شهر بم در 
۱۹۵ کیلومتری شرق مرکز استان کرمان از سمت 
خواجه عسکر، سال ۹۵ در شورای شهر دور چهارم با 
اعتبار ۱۸ میلیارد تومان به صورت روگذر مصوب شد.

کلنگ این پروژه فروردین ۹۶ با حضور رزم حسینی 
استاندار وقت به زمین زده شد و طبق وعده های داده 
شده ،باید طی ۱۸ ماه تقاطع غیرهمسطح ولایت به 

بهره برداری می رسید.
بعد از گذشت سه سال از کلنگ زنی این پروژه 
و کش و قوس های فراوان،درحالی که مردم بم 
چشم انتظار تکمیل و بهره برداری هرچه سریع تر 
تقاطع غیرهمسطح روگذر پل ولایت بودند،معاون 
امور عمرانی استانداری کرمان در خرداد ۹۹در 
بررسی های  بم گفت: فرمانداری  در  جلسه ای 
کارشناسانه اداره راه و شهرسازی حاکی از این 
بدلیل داشتن  بم  پروژه پل ولایت  هست که 
هزینه ای بالغ بر ۳۰ میلیارد تومان معقول نیست 
و انجام نخواهد شد و سرانجام این پروژه متوقف 

گردید.
هم اکنون سازه های این پروژه به نمادهای کاه گلی 
تبدیل شده اند وهمچنان سرنوشت این نقطه مهم 
شهری،برای شهروندان باغشهر بم مبهم است.که 
باوجود گذشت این همه سال متولیانی که مسئول 
بخشی از هر کدام از پروژه ها بوده اند،دیگری را مقصر 

دانسته و توپ را در زمین دیگری می اندازند.
پروژه پل ولایت جزو پروژه های

رفع نقاط حادثه خیز است
به همین منظور فرماندار بم درباره این پروژه 
گفت:سال ۹۵قرارداد این پروژه با برآورد اعتباری 
۱۸میلیارد تومانی که ۵ میلیارد تومان آن هزینه شده 

بود منعقد شد.
هادی شهسوارپور اظهارداشت:این پروژه جزو پنج 
پروژه مطالعاتی اداره کل راه و شهرسازی کرمان در 
اتوبان ماهان-بم- زاهدان در طرح ملی رفع نقاط حادثه 
خیز شناسایی شده بود که پل زیرگذر ابارق هم یکی 
از همین پروژه هاست و متاسفانه هنوز تکمیل نشده و 

فقط دهانه های پل گذاشته شده است.
به گفته او جاده دو راهی خواجه عسکر دومین نقطه 
حادثه خیز خطرناک است که باید هر چه زودتر از 
طرف اداره کل راه و شهرسازی تعیین تکلیف شود 
زیرا تردد ماشین آلات سنگین در این مسیر زیاد است 
و تاکنون روی این نقطه هم هیچ عملیاتی صورت 

نگرفته است .
فرماندار بم پروژه پل ولایت را سومین نقطه حادثه خیز 
این منطقه دانست و افزود:علی رغم اینکه بحث 
ساماندهی نقاط حادثه خیز در دستور کار قرار گرفته 
اما متاسفانه ردیف اعتباری این پروژه بسته شده و باید 

این موضوع در سطح ملی پیگیری شود .
تکمیل پروژه از توان اعتبارات کمیته برنامه 

ریزی خارج است
شهسوارپور ادامه داد:اعتبارات کمیته برنامه ریزی 
در شهرستان نیز توان آنچنانی ندارد و اگر یکی از 
این پروژه ها بخواهد اجرا شود باید تمام اعتبارات 
شهرستان را برای همین یک پروژه اختصاص دهیم 

که این امر امکان پذیر نیست .
شهرداری و راه وشهرسازی تفاهم نامه بستند

ه  را بین  ردادی  قرا د: دا توضیح  بم  ر  فرماندا
وشهرسازی و شهرداری بم منعقد شده بود که به 
صورت مشترک ۵۰ درصد پروژه غیرهمسطح پل 

ولایت تکمیل شود.
او می گوید سپس تفاهم نامه دیگری شکل گرفت که 
راه و شهرسازی پل میدان مهدویت را شروع کند و پل 
میدان ولایت را شهرداری بسازد علی رغم اینکه پل 
ولایت در محدوده فعالیت های شهرداری هم وجود 

ندارد اما این تفاهم نامه منعقد شده است.
شهسوارپور افزود:در زمان انعقاد این تفاهم نامه 
بحث های درآمدی برای شهرداری مهیا بود و اعتباراتی 
را شهرداری از محل عوارض بر ارزش افزوده از طریق 
منطقه ویژه اقتصادی ارگ جدید دریافت می کرده 
است اما کلنگ زنی این پروژه همزمان با پایان سال 
قانونی برنامه پنجم توسعه و شروع برنامه ششم بوده 

است.
او بیان کرد:اعتباراتی که به شهرداری بم واریز می شد 
و درآمدهای قبلی که مختص شهرستان بم بود دیگر 
به شهرداری بم تعلق نمی گرفت و شهرداری هم توان 
مالی برای ادامه فعالیت روی این پروژه را نداشته است.
او خاطرنشان کرد:از یک طرف شهرداری دیگر توان 
مالی برای تکمیل این پروژه را ندارد زیرا هزینه ها به 
دلیل وجود تحریم های ظالمانه با برآوردی که صورت 
گرفت بسیار بالا رفته است از طرفی هم وزارت راه 
وشهرسازی به تعهدات خود عمل نکرده و این معضل 

به وجود آمده است.
راه نجات پروژه پایدار شدن 

ردیف اعتباری آن است
فرماندار بم می گوید تنها راه نجات این پروژه پایدار 
شدن ردیف اعتباری آن است زیرا این پروژه جزو نقاط 
حادثه خیز دیده شده و این نقاط جایگاهی هستند که 

باعث خسارت جانی و مالی می شوند.
به گفته او این موضوع از طرف استاندار وقت و 
غضنفرآبادی نماینده مردم در مجلس در سطح ملی 

در حال پیگیری است.
پل ولایت در محدوده شهر قرار ندارد

در ادامه سرپرست شهرداری بم نیز گفت:در سال ۹۵ 
پروژه غیرهمسطح پل ولایت جزو پنج پل مسیر جاده 
ترانزیتی در قالب طرح های ملی در استان کرمان در 
فاصله کرمان تا زاهدان تعریف شده بود که ۲ پل به 
نوعی در محدوده شهری بم قرار داشت زیرا در طرح 
تفصیلی فعلی بم این جاده جزو حریم شهر تعریف 

شده و جزو محدوده شهر نیست .
این  وجود  اظهارداشت:با  بنی اسدی  محمد 
موضوع)قرارداشتن پل در حریم شهر(توافق شد با 
مشارکت ۵۰ درصدی بین شهرداری و وزارت راه و 
شهرسازی این ۲ پل ساخته شوند سپس بعد از توافق 

اولیه به صورت ضمنی و شفاهی توافقی دیگر صورت 
گرفت مبنی بر اینکه چون ۲ پل) پل میدان ولایت و 
پل میدان مهدویت (وجود دارد به جای مشارکت ۵۰ 
درصدی یکی از پل ها را شهرداری و دیگری را وزارت 

راه و شهرسازی بسازد .
او ادامه داد:پل میدان ولایت به صورت روگذر بر عهده 
شهرداری و پل میدان مهدویت نیز به صورت زیرگذر 

برعهده راه و شهرسازی قرار گرفت .
بنی اسدی تاکید کرد:شهرداری هم با عقد قراردادی با 
شرکت جهاد نصر شروع به انجام پروژه کرد و تغییراتی 
از لحاظ فنی به واسطه برخی از تحریم ها و مسایل و 
مشکلات توسط مشاور روی شکل پل با حفظ نمای 

ظاهری آن در نظر گرفته شد.
12 میلیارد برآورد سال ۹۹ برای 

تکمیل پروژه بود
او افزود:عملیات اجرایی پل در سال ۹۷ به دلیل 
کمبود اعتبارات در شهرداری متوقف شد و مجدد 
اوایل سال ۹۹طبق برآورد صورت گرفته تقریبا 
۱۲میلیارد تومان اعتبار برای تکمیل این پروژه نیاز 

داشت .
او می گوید طی مذاکره با پیمانکار درباره نحوه پرداخت 
شهرداری توافقاتی صورت گرفت بدین شکل که 
پیمانکار ماهانه بالای یک میلیارد تومان کار انجام 
دهد و شهرداری ۵۰درصد صورت وضعیت را پرداخت 
نمایید و مابقی جزو مطالبات باقی بماند که پروژه 

ظرف یک سال تکمیل شود.
اهالی منطقه درخواست تغییر 

در طراحی پل را داشتند
سرپرست شهرداری بم بیان کرد:اما بعد از آن با 
اعتراض گروهی از شهروندان و اهالی منطقه مبنی 
بر تعطیلی کامل پل روبرو شدیم و درخواست تغییر 
در طراحی پل به صورت اجرای ستون در طول پل را 
داشتند که لازمه اجرای آن جمع آوری کامل پل بود .

تیم  اظهارنظر  عنوان کرد:طبق  اسدی  بنی 
کارشناسی از طرف شورای اسلامی شهر برای 
تغییر طرح و  برداشتن بارریزی ها اعتباری حدود 
۳۴ میلیارد تومان نیاز بود که عملا بعد از مقایسه 
آن با طرح موجود با توجه به محدودیت مالی 

شهرداری امکان پذیر نبود.
به گفته او اعتراض ها به شورای شهر کشیده شد و 
جلساتی با حضور این افراد برگزار گردید و سپس 
معترضین به دادستانی رفتند و دادستان نیز به صورت 

موقت دستور توقف عملیات پروژه را صادر کرد.
منتظر تصمیم شورای دوره ششم 

شورا هستیم
او گفت:زمانی که تیم کارشناسی برآورد اجرای پل را 
حدود ۳ برابر بیشتر از برآورد اولیه داد و شهرداری هم 
با کمبود منابع مالی روبرو شده بود پروژه متوقف ماند 
تا مجدد شورای اسلامی دور ششم برای تعیین تکلیف 

این پروژه ورود کند.
او عنوان کرد:طبق آخرین مصوبه با حضور معاون 
امور عمرانی استانداری کرمان در فرمانداری بم مقرر 
شد فعلا میدان بازگشایی شده و توسط مشاور طرح 
زیباسازی روی پل ارایه گردد تا زمان تامین اعتبار از 

طریق اعتبارات ملی بتوانیم پل را ادامه دهیم .
سرپرست شهرداری بم توضیح داد:با توجه به اینکه 

مشخص نیست ادامه این پروژه چه زمانی باشد و 
ورودی شهر از شکل تپه خاکی که ایجاد شده و نشان 
می دهد پروژه ای نیمه کاره رها شده خارج گردد 
طرحی به شکل سنتی به صورت یک دیوار برای اتصال 
دهانه های پل به یکدیگر و با ایجاد نماسازی و فضای 

سبز در نظر گرفته شد.
به گفته وی این طرح سنتی کاهگلی حدود ۱۰۰ 

میلیون تومان هزینه برای شهرداری داشته است.
بنی اسدی اضافه کرد:در شورای شهر گفته شده به 
دلیل اینکه راه و شهرسازی به تعهدات خود عمل 
نکرده و پل میدان مهدویت را آغاز نکرده بنابراین 
انتظار می رود روند این پروژه مجدد با مشارکت راه و 

شهرسازی به صورت ۵۰ درصد ادامه پیدا کند.
حضور  با  که  بازدیدی  آخرین  گفت:در  او 
نماینده،فرماندار و دادستان شکل گرفت مقرر شد 
جلساتی با راه و شهرسازی گرفته شود و تصمیم نهایی 
اتخاذ گردد همچنین انتظار می رود شورا نیز به صورت 
واضح مشخص کند آیا قصد دارد این پروژه را به همین 
شکل تکمیل کند یا اینکه توقف و جمع آوری یا تغییر 

طرح را در دستور کار خود قرار دارد .
او درباره ضرورت ایجاد این پل تصریح کرد:دلیل 
احداث دو پل روی دو میدان،حذف طرح کمربندی 
بم بود که بار ترافیک ترانزیتی را از داخل و محدوده 
شهر خارج کند و این مسیر هم به نوعی مسیر اتصالی 
شمال به جنوب در محدوده شهری تعریف می شد 
و خواستند با احداث این دو پل خطرآفرینی را برای 
شهروندان کم کنند.بنی اسدی افزود:با توجه به 
اینکه بار مالی آن روی دوش شهرداری می آمد از نظر 
شهرداری پروژه های مهم تر و اولویت دارتری در سطح 
شهر وجود دارد تا اینکه شهرداری هزینه را در حوزه 
راه و شهرسازی برای اصلاح تقاطع های مسیر ترانزیتی 
یک شهر ببرد زیرا این موارد از وظایف راه و شهرسازی 

و راهداری است .
شورای شهر تصمیم 

بر تکمیل پروژه پل ولایت دارد
رئیس شورای اسلامی شهر بم نیز در این باره می گوید 
شورای اسلامی دور ششم پیگیری های لازم را درباره 
پروژه پل ولایت انجام داده است و از شورای تامین 
شهرستان نیز دعوت شد تا با حضور غضنفرآبادی 
نماینده مردم در مجلس، دادستان و مسئولین 
شهرستانی از این پروژه نیمه تمام بازدیدی به عمل 

آمد.
کریم غضنفرآبادی اظهارداشت:با توجه به هزینه ۵ 
میلیاردی شهرداری بم در این پروژه و اینکه اگر این 
پروژه ضرورت احداث در این منطقه را نداشته چرا 
انجام شده است بنابراین به دنبال این هستیم تا وزارت 

راه و شهرسازی هم به تعهد خود عمل کند.
او ادامه داد:نشستی به همراه فرماندار بم با حاجی زاده 
مدیرکل راه و شهرسازی کرمان صورت گرفت که 
مشخص شد ردیف اعتباری سال ۹۹بسته شده و به 
دنبال این هستیم تا ردیف اعتباری دیگری از طرف 
اداره کل راه و شهرسازی صورت بگیرد و پروژه پل 

ولایت از این وضعیت بلاتکلیفی خارج شود.
رییس شورای اسلامی بم تاکید کرد:ادامه این پل 
نسبت به ساخت و حفظ نقشه قبلی مطمئنا بهتر از 
این وضعیتی خواهد بود که باعث نگرانی مردم باغ 

شهر جهانی بم شده است.
او می گوید پروژه پل ولایت به دلیل اینکه در محدوده 
شهری قرار دارد مقرر بوده با همکاری شهرداری و 
اداره کل راه و شهرسازی انجام شود که شهرداری 
به تعهداتش عمل کرده اما اداره کل راه و شهرسازی 

گفته ردیف اعتباری این پل بسته شده است.
هر چه تکمیل پروژه به تاخیر بیفتد اعتبارش 

هم افزایش می یابد
غضنفرآبادی توضیح داد:اعتبار مورد نیاز پل با توجه 
به وضعیت اقتصادی و تحریم ها مشخص نیست اما 
هر چه دیرتر در این باره تصمیم گیری شود هزینه 
بیشتری خواهد برد و مردم نیز بیشتر ضرر خواهند 

کرد.
به گفته رییس شورای اسلامی بم با توجه به اینکه این 
پروژه در ورودی شهر همچنین دروازه اصلی شهر و 
راه ارتباطی استان ها و کشورهای همسایه قرار دارد 
امیدواریم هر چه سریعتر تعیین تکلیف شود زیرا 
اگر زمان زیادی از پروژه بگذرد چیزی جز تخریب و 

استهلاک عاید ما نخواهد شد.

شهرداری تصمیم گرفت پروژه پل ولایت را 
خودش اجرا کند

رییس اداره راه و شهرسازی بم نیز درباره پروژه 
غیرهمسطح پل ولایت می گوید:راه و شهرسازی برای 
رفع نقاط حادثه خیز ، نقاطی که نیاز به تقاطع های 
غیرهمسطح دارند را شناسایی کرده و برای آن طرح 
می گذارد و معمولا در قالب یک پروژه ملی تعریف 
می کند به طور مثال بزرگراه بم- کرمان-زاهدان-
میرجاوه  که نقاط حادثه خیز این بزرگراه مشخص شد.

مهدی حقیقی بیان کرد:در این طرح تمام پل های این 
مسیر و هر نقطه از پروژه که حادثه خیز بود مشخص 
گردید تا به صورت زیرگذر، روگذر یا تلفیقی کار شود .

او افزود:پروژه غیرهمسطح پل ولایت نیز توسط اداره 
کل راه و شهرسازی کرمان در دست اقدام بود اما 
شهرداری بم تصمیم می گیرد این پروژه را در دست 
بگیرند و چون پیمانکار این پروژه با شهرداری مشترک 

بود بنابراین تفاهم نامه ای منعقد می شود.
رئیس اداره راه و شهرسازی عنوان کرد: در تفاهم نامه 
ذکر شده که پروژه با تمام اعتباری که راه و شهرسازی 
داشته به شهرداری بم واگذار شده و صحبتی از اینکه 
راه و شهرسازی پل مهدویت را بسازد در تفاهم نامه 

قید نشده است.
به گفته او ساخت پل مهدویت جزو وظایف ذاتی راه و 
شهرسازی است و هر زمان پروژه از لحاظ مالی تامین 

شود عملیات احداث آن شروع خواهد شد .
طولانی شدن پروژه به شهرداری مربوط است

حقیقی تصریح کرد:اینکه در مدیریت شهری سلیقه ها 
متفاوت می شود و گروهی یک نظر و گروهی دیگر 
نظر دیگری ارائه می دهد و پروژه طولانی می شود 
و همچنین تسمه های فلزی بکار رفته در پل نیز 
مشمول تحریم می شوند یا طرح تغییر پیدا می کند به 
شهرداری مربوط است چون راه و شهرسازی در این 

پروژه وظیفه و مسئولیتی نداشته است.
او خاطرنشان کرد:اگر این پروژه به شهرداری واگذار 
نشده بود به دلیل اینکه پروژه ملی بود مطمئنا تاکنون 

تکمیل شده بود .
راه و شهرسازی نباید هزینه ای 

پرداخت می کرده است
رئیس اداره راه و شهرسازی بم اضافه نمود:اینکه 
می گویند راه و شهرسازی باید هزینه ای پرداخت 
می کرد اشتباه است زیرا در زمان عقد تفاهم نامه تمام 
بدهی های مالی از جمله مشاور  و پیمانکار توسط راه 

وشهرسازی پرداخت شده است.
حقیقی درباره زیرگذر پل مهدویت نیز می گوید:سال 
۹۵ که راهداری از وزارت راه و شهرسازی منفک شد 
مسائلی پیش آمد و دستورالعملی ابلاغ شد که رفع 
نقاط حادثه خیز به راهداری واگذار شود مانند پل 

دهبکری.
او گفت:اما یکسری از پروژه ها مانند همین پروژه 
باغین-ماهان- بم- زاهدان- میرجاوه حذف شده و 
پیگیر این موضوع هستیم که بتوانیم مجدد این پروژه 

را شروع کنیم .
حقیقی توضیح داد:ردیف ملی این پروژه حذف 
شده اما ردیف استانی آن حذف نشده است که در 
همین رابطه زیرگذر ابارق انجام شده ولی هنوز 
تکمیل نشده است و باید دو رمپ دو طرف زده شود 

تا پل تکمیل شود.
پروژه ماهان-باغین-بم  اگر کد  و عنوان کرد: ا
برگردانده نشود نهایت به عنوان یک نقطه حادثه 
خیز وزارت راه و شهرسازی یا راهداری این موضوع 

را حل خواهد کرد.
رییس اداره راه و شهرسازی بم افزود: با توجه به اینکه 
جنوب بلوار خلیج فارس و شرق بلوار حوزه و دانشگاه و 
شهرک دوستی به محدوده بم الحاق خواهد شد مجدد 
اتصالاتی برای این قسمت الحاقی به شهر )میدان 

مهدویت( دیده خواهد شد.
به گفته او به دلیل واگذاری های مزاحم مانند 
و  پارکینگ ها  آلات،  آهن  و  خریدضایعات 
آهن فروشی ها و... که شهرداری در زمان های قبل 
انجام داده این محدوده باید ساماندهی شود تا این 

محدوده به داخل بم متصل شود.
او درباره پل زیرگذر میدان مهدویت نیز گفت:درست 
است طرح این منطقه زیرگذر بوده و به دلیل وجود 
مراکز انتظامی نباید روگذر احداث شود منتهی باید 
به دلیل نحوه اتصال شمال به جنوب این طرح مجدد 

بازبینی شود.
رییس اداره راه و شهرسازی بم در پایان اضافه کرد:با 
توجه به اینکه قرار است در طرح تفصیلی معابر شهر 
بم به سمت حمل و نقل سبز بروند باید تمام موارد در 

نظر گرفته شود.

 سها خدیش 

گزارش

سرپرست شهرداری بم می گوید 
در شورای شهر گفته شده به دلیل 
اینکه راه و شهرسازی به تعهدات 
خود عمل نکرده و پل میدان 
مهدویت را آغاز نکرده بنابراین 
انتظار می رود روند این پروژه مجدد 
با مشارکت راه و شهرسازی به 
صورت ۵0 درصد ادامه پیدا کند.

بلاتکلیفی در پروژه ملی تقاطع غیرهمسطح پل ولایت بم
بسته شدن ردیف ملی و استانی پروژه پل ولایت بم

رنا  
: ای
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اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک گلباف   

هیاتموضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمی
فاقد وساختمانهای اراضی و ثبتی تکلیفوضعیت تعیین قانون نامه آئین ۱۳ ماده و قانون ۳ ماده آگهیموضوع

سندرسمی
برابررایشماره۱۴۰۰۶۰۳۱۹۰۶۲۰۰۰۳۱۹هیاتاولموضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقد
ایرانمنش ناهید سندرسمیمستقردرواحدثبتیحوزهثبتملکگلبافتصرفاتمالکانهبلامعارضمتقاضیخانم
فرزندنورالهبشمارهشناسنامه۱۰صادرهازگلبافدرششدانگیکبابخانهبهمساحت۱۵۷مترمربعپلاکیکفرعیاز
۲۰۶۵-اصلیمفروزومجزیشدهازپلاک۲۰۶۵-اصلیواقعدربخش۲۷کرمانگلبافخیابانجمهوریجنبکوچه
شماره۶خریداریازمالکرسمینعمتالهفندقاعیمحرزگردیدهاست.لذابهمنظوراطلاععموممراتبدردونوبت
بهفاصله۱۵روزآگهیمیشوددرصورتیکهاشخاصنسبتبهصدورسندمالکیتمتقاضیاعتراضیداشتهباشندمی
توانندازتاریخانتشاراولینآگهیبهمدتدوماهاعتراضخودرابهاینادارهتسلیموپسازاخذرسید،ظرفمدت
یکماهازتاریختسلیماعتراض،دادخواستخودرابهمراجعقضاییتقدیمنمایند.بدیهیاستدرصورتانقضای

مدتمذکوروعدموصولاعتراضطبقمقرراتسندمالکیتصادرخواهدشد.مالف۱۱۰۰
تاریخانتشارنوبتاول:۱۴۰۰/۰8/۲۹
تاریخانتشارنوبتدوم:۱۴۰۰/۰۹/۱۴

محمد مقصودی - رئیس ثبت اسناد و املاک گلباف

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک زرند  

هیاتموضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمی
فاقد های ساختمان و اراضی و ثبتی وضعیت تکلیف تعیین قانون نامه آئین ۱۳ ماده و ۳ ماده موضوع اگهی
اراضی ثبتی تکلیفوضعیت تعیین قانون ۱۴۰۰۶۰۳۱۹۰۰8۰۰۱۹۷۷هیاتدومموضوع رایشماره برابر سندرسمی
وساختمانهایفاقدسندرسمیمستقردرواحدثبتیحوزهثبتملکزرندتصرفاتمالکانهبلامعارضمتقاضی
به ساختمان باب یک در زرند از صادره ۱۹۶ شناسنامه شماره به رمضان فرزند زرندی محمودزاده فاطمه خانم
مساحت۳۴۶.۲۷مترمربعمفروزومجزیشدهازپلاک۲فرعیاز۷۵۶۶اصلیواقعدرزرندروستایروحآباد
۱مالکرسمیآقایفضلاللهابراهیمیمحرزگردیدهاست.لذابهمنظور ۱خریداریاز بلوارامامحسینعکوچه
اطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله۱۵روزآگهیمیشوددرصورتیکهاشخاصنسبتبهصدورسندمالکیت
متقاضیاعتراضیداشتهباشندمیتوانندازتاریخانتشاراولیناگهیبهمدتدوماهاعتراضخودرابهایناداره
قضایی مراجع به را خود دادخواست اعتراض، تسلیم تاریخ از ماه یک مدت ظرف رسید اخذ از پس و تسلیم
مالکیت سند مقررات طبق اعتراض وصول عدم و مذکور مدت   انقضای صورت در است بدیهی نمایند. تقدیم

صادرخواهدشد.م/الف۲۲۲
تاریخانتشارنوبتاول:۱۴۰۰/8/۲۹
تاریخانتشارنوبتدوم:۱۴۰۰/۹/۱۴

حسین توحیدی نیا_ رییس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان زرند

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک منطقه دو کرمان  

هیاتموضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمی
فاقد وساختمانهای اراضی و ثبتی تکلیفوضعیت تعیین قانون نامه آئین ۱۳ ماده و قانون ۳ ماده آگهیموضوع
سندرسمیبرابررایشماره۱۴۰۰۶۰۳۱۹۰۷8۰۰۶۰۱۲هیاتدوممورخه۱۴۰۰/۰۶/۲۵موضوعقانونتعیینتکلیفوضعیت
ثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمیمستقردرواحدثبتیحوزهثبتملکمنطقهدوکرمانتصرفاتمالکانه
ازماهاندرششدانگیک ۳۱صادره احمدبشمارهشناسنامه بلامعارضمتقاضیخانماشرفشیریکهنوئیفرزند

بابخانهبهمساحت
۲۷۰/۳مترمربعتحتپلاک۱۵۷۱8فرعیاز۳۹۶8اصلیمفروزومجزیشدهازپلاک8۹۹فرعیاز۳۹۶8اصلی
واقعدربخش۲کرمانبهآدرسخیابانشهیددستغیبکوچه۱۶خریداریازمالکرسمیخانمرخشندهاهورایی
محرزگردیدهاست.لذابهمنظوراطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله۱۵روزآگهیمیشوددرصورتیکهاشخاص
نسبتبهصدورسندمالکیتمتقاضیاعتراضیداشتهباشندمیتوانندازتاریخانتشاراولینآگهیبهمدتدوماه
اعتراضخودرابهاینادارهتسلیموپسازاخذرسید،ظرفمدتیکماهازتاریختسليماعتراض،دادخواستخود
رابهمراجعقضاییتقدیمنمایند.بدیهیاستدرصورتانقضایمدتمذکوروعدموصولاعتراضطبقمقرراتسند

مالکیتصادرخواهدشد.مالف۱۱۱8
تاریخانتشارنوبتاول:یکشنبه۱۴۰۰/۰8/۳۰-تاریخانتشارنوبتدوم:یکشنبه۱۴۰۰/۰۹/۱۴

محمود مهدی زاده – رئیس ثبت اسناد و املاک

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک گلباف  

هیاتموضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمی
فاقد وساختمانهای اراضی و ثبتی تکلیفوضعیت تعیین قانون نامه آئین ۱۳ ماده و قانون ۳ ماده آگهیموضوع

سندرسمی
برابررایشماره۱۴۰۰۶۰۳۱۹۰۶۲۰۰۰۳۲۱هیاتاولموضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقد
ایرانمنش ناهید سندرسمیمستقردرواحدثبتیحوزهثبتملکگلبافتصرفاتمالکانهبلامعارضمتقاضیخانم
فرزندنورالهبشمارهشناسنامه۱۰صادرهازگلبافدرششدانگیکبابخانهبهمساحت۴۲/۵۰مترمربعپلاک۲فرعی
از۲۰۶۵-اصلیمفروزومجزیشدهازپلاک۲۰۶۵-اصلیواقعدربخش۲۷کرمانگلبافخیابانجمهوریجنبکوچه
شماره۶خریداریازمالکرسمیناهیدایرانمنشمحرزگردیدهاست.لذابهمنظوراطلاععموممراتبدردونوبتبه
فاصله۱۵روزآگهیمیشوددرصورتیکهاشخاصنسبتبهصدورسندمالکیتمتقاضیاعتراضیداشتهباشندمی
توانندازتاریخانتشاراولینآگهیبهمدتدوماهاعتراضخودرابهاینادارهتسلیموپسازاخذرسید،ظرفمدت
یکماهازتاریختسلیماعتراض،دادخواستخودرابهمراجعقضاییتقدیمنمایند.بدیهیاستدرصورتانقضای

مدتمذکوروعدموصولاعتراضطبقمقرراتسندمالکیتصادرخواهدشد.مالف۱۱۰۲
تاریخانتشارنوبتاول:۱۴۰۰/۰8/۲۹
تاریخانتشارنوبتدوم:۱۴۰۰/۰۹/۱۴

محمد مقصودی - رئیس ثبت اسناد و املاک گلباف

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک منطقه دو کرمان   

هیاتموضوعقانونتعیینتکلیفوضعیتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمی
فاقد وساختمانهای اراضی و ثبتی تکلیفوضعیت تعیین قانون نامه آئین ۱۳ ماده و قانون ۳ ماده آگهیموضوع

سندرسمی
ثبتی وضعیت تکلیف تعیین قانون موضوع ۱۴۰۰/8/۱8 مورخه دوم هیات ۱۴۰۰۶۰۳۱۹۰۷8۰۰۷۷۵۹ شماره رای برابر
مالکانه تصرفات دوکرمان منطقه ملک ثبت حوزه ثبتی واحد در مستقر رسمی سند فاقد ساختمانهای و اراضی
بلامعارضمتقاضیخانمسکینهفخریفرزندرمضانبشمارهشناسنامه۲صادرهازرایندرششدانگیکبابخانه
بهمساحت۱۲۰مترمربعتحتپلاک۱۶۷۰۳فرعیاز۳۹۶8اصلیمفروزومجزیشدهازپلاک8۹۹فرعیازاصلی
مذکوربخش۲کرمانواقعدرشهرکصنعتیبعدازباغطوروطنابشرقی۱۳خریداریمعالواسطهازمالکرسمی
آقایحسیناحمدینژادمحرزگردیدهاست.لذابهمنظوراطلاععموممراتبدردونوبتبهفاصله۱۵روزآگهیمی
شوددرصورتیکهاشخاصنسبتبهصدورسندمالکیتمتقاضیاعتراضیداشتهباشندمیتوانندازتاریخانتشار
اولینآگهیبهمدتدوماهاعتراضخودرابهاینادارهتسلیموپسازاخذرسید،ظرفمدتیکماهازتاریختسلیم
اعتراض،دادخواستخودرابهمراجعقضاییتقدیمنمایند.بدیهیاستدرصورتانقضایمدتمذکوروعدموصول

اعتراضطبقمقرراتسندمالکیتصادرخواهدشد.مالف۱۱۰۹
تاریخانتشارنوبتاول:شنبه۱۴۰۰/۰8/۲۹-تاریخانتشارنوبتدوم:یکشنبه۱۴۰۰/۰۹/۱۴

محمود مهدی زاده - رئیس ثبت اسناد و املاک

تحدید حدود اختصاصی   
۴۷-اصلی از ۴۵۹فرعی از ۱۶۱۰فرعیمفروزومجزی دارایپلاک بابخانه ششدانگیک
ولیعصر خیابان سیرچ آدرس: به کرمان ۲۶ بخش در واقع مترمربع ۴۳۶/۵۰ بمساحت
کوچه۴انتهایکوچهسمتراستدربسومموردتقاضایآقایغلامرضااسمعیلیسیرچیفرزنداحمد
تحدیدحدود آگهی بدینوسیله مالک ۱۴۰۰/۰۹/۱۰ مورخه درخواست لذاحسب دارد تحدیدحدود به نیاز
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۱۴۰۰/۰۹/۱۴ انتشار: تاریخ
ابراهیم سیدی - رئیس ثبت اسناد و املاک شهداد
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بازار و بورساخبار شرکت ها

رئیس هیئت مدیره انجمن تولیدکنندگان 
ماشین های کشاورزی گفت: امسال ۴ هزار 
میلیارد تومان تسهیلات به مکانیزاسیون 
کشاورزی اختصاص یافت، اما به دلیل مکانیزم 
توزیع ادوات تراکتور عملا اعتبارات مصروف 
بخش توزیع تراکتور شد و مابقی دنباله بند ها و 
تجهیزات کشاورزی سهمی از این اعتبار نبردند.
او گفت: گرچه این اعتبار رسما ۴ هزار میلیارد 
تومان است و از لحاظ عددی بالاتر از سال های 
قبل است، اما به صورت نسبی رشد منفی در 

حوزه مکانیزاسیون داریم.
نامی ادامه داد: بنابر آمار در سال ۹۷ قیمت 
تراکتور حدود ۷۰ میلیون تومان بود که هم 
اکنون رشد ۴.۴ برابری داشته است، در حالی 
که اعتبارات از ۱5۰۰ میلیارد تومان سال ۹۷، 

حداکثر ۱.۷ برابر رشد داشته است.
این مقام مسئول گفت: علی رغم سرکوب 
قیمت ماشین های کشاورزی و با حداقل 
افزایش تولید و عرضه، اما اعتبارات بخش 
بیش از ۱.۷ برابر افزایش نداشته است که این 
امر نشان دهنده رشد منفی و کوچک شدن 
سبد مکانیزاسیون است.او گفت: توزیع صرفا 
به صورت دولتی انجام می شود. براین اساس 
برخی دستگاه ها به اجبار به کشاورزان فروخته 
می شوند که با این وجود کشاورزان شانسی 
برای دریافت تسهیلات به منظور خرید ادوات 
کشاورزی مورد نیاز و واحد های تولیدکننده 
شانسی برای فروش محصول از حوزه اعتبار 
مکانیزاسیون ندارند.رئیس هیئت مدیره انجمن 
تولیدکنندگان ماشین آلات کشاورزی درباره 
اینکه مکانیزاسیون صرفا تراکتور نیست، گفت: 
رصد از بازار نشان می دهد که این همه تراکتور 
بر مبنای آمار اعلامی در مزارع نیست و صرفا 
در بنگاه ها خرید و فروش تراکتور جا به جا 
می شود.او گفت: موضوع سهمیه بندی زمانی 
در خصوص کالایی معنا دارد که عرضه از تقاضا 
کمتر باشد، اما در شرایط کنونی که ۴ برابر 
متوسط نیاز کشور تولید داریم، سهمیه بندی 
معنا ندارد؛ چرا که این موضوع تنها منجر به بر 
هم زدن تعادل بازار، ایجاد رانت و امضا های 

طلایی می شود.

دبیر انجمن صنفی کارفرمایان صنعت سیمان، 
از قطع گاز ۶۰ واحد تولیدی سیمان خبر داد.
عبدالرضا شیخان، گفت: در حال حاضر، گاز 
۶۰ شرکت سیمانی قطع شده است و این 
شرکت ها، در حال استفاده از مازوت هستند. از 
سوی دیگر، هزینه حمل و نقل برخی از مخازن 
که در پخش فرآورده های نفتی دخیل هستند و 
برای سوخت رسانی به کارخانه ها حواله دریافت 
می کنند، بالا رفته است.وی درمورد ممنوعیت 
مصرف مازوت برای واحدهای صنعتی و 
استفاده این شرکت های سیمانی از مازوت 
به عنوان سوخت دوم اظهار داشت: بیشتر 
کارخانه های سیمانی، خارج از شهرها قرار دارند. 
کارخانه هایی که در شهرها قرار دارند و گاز آنها 
قطع شده است نیز، در حال رایزنی با سازمان 
محیط زیست و استانداری ها هستند تا اجازه 
استفاده از مازوت برای آنها صادر شود. برخی از 
این واحدهای تولیدی، موافقت استانداری ها را 
دریافت کرده اند و برخی دیگر همچنان درگیر 
هستند. اگر این اجازه صادر نشود، کمبود تولید 
تبعاتی را به دنبال خواهد داشت.دبیر انجمن 
صنفی کارفرمایان صنعت سیمان افزود: برخی 
از استاندارها، با سوزاندن مازوت در کارخانه های 
سیمانی مخالفت کرده اند. ما این موضوع را به 
وزارت صمت، منعکس کردیم و این وزارتخانه 
در حال رایزنی با استاندارها برای موافقت با 
مصرف مازوت است.شیخان خاطرنشان کرد: 
در حال حاضر به دلیل استفاده از مازوت، تولید 
با کاهش چندانی مواجه نشده است. اما اگر برق 
واحدهای تولیدی قطع شود، به طور حتم تولید 

با وقفه همراه خواهد بود. 

تغییرات میانگین شاخص کل قیمت تولیدکننده در چهار فصل منتهی 
به فصل تابستان ۱۴۰۰ نسبت به دوره مشابه در سال قبل به ۶۴,۶ درصد 
رسید.به گزارش مرکز آمار ایران ،تغییرات شاخص قیمت تولیدکننده کل 
کشور نسبت به فصل قبل )تورم فصلی( در فصل تابستان ۱۴۰۰ به ۱۱,۷ 
درصد رسید که در مقایسه با همین اطلاع در فصـل قبل )۱۰.۱( ۱.۶ واحد 
درصـد افزایش داشته است. در این فصل کم ترین تورم فصلی تولیدکننده 
مربوط به بخش تولید، انتقال و توزیع برق )۰.۱ درصد( و بیش ترین تورم 

فصلی مربـوط به بخش کشاورزی )2۱.۷ درصد( بوده است.
تورم نقطه به نقطه

تغییرات شاخص قیمت تولیدکننده کل کشور  نسبت به فصل مشابه سال 
قبل )تورم نقطه به نقطه( در فصل تابستان ۱۴۰۰ به 5۸,۹ درصد رسید 
که در مقایسه با همین اطلاع در فصل مشابه سال قبل )۷3.۰( ۱۴.۱ واحد 
درصد کاهش داشته است. به عبارتی، میانگین قیمت دریافتی توسط 
تولیدکنندگان به ازای تولید کالاها و خدمات شان در داخل کشور، در 
فصل تابستان ۱۴۰۰ نسبت به فصل تابستان سال ۱3۹۹، 5۸.۹ درصد 
افزایش دارد. در میان بخش های مختلف تولیدی کم ترین نرخ مربوط به 
بخش تولید، انتقال و توزیع برق )۱۹.۰ درصد( و بیش ترین نرخ مربوط به 

بخش معدن )۱۰۱.۶ درصد( می باشد.
تورم سالانه

تغییرات میانگین شاخص کل قیمت تولیدکننده در چهار فصل منتهی 
به فصل تابستان ۱۴۰۰ نسبت به دوره مشابه در سال قبل به ۶۴,۶ درصد 
رسید که نسبت به همین اطلاع در فصل قبل )۶۰.۰( ۴.۶ واحد درصد 
افزایش داشته است. در فصل مورد بررسی، در میان بخش های اصلی 
تولیدی در کشور، کم ترین تورم سالانه مربوط به بخش تولید، انتقال و 
توزیع برق )3۷.۷ درصد( و بیش ترین آن مربوط به بخش معدن )۱۱۶.۱ 

درصد( است.

تورم تولیدکننده به ۶4.۶ درصد رسید
بیشترین تورم در بخش کشاورزی

  تراکتور4برابر شد

سیمانی ها به 
مازوت سوزی افتادند

معاون وزیر راه و شهرسازی از تمدید مهلت ثبت نام طرح نهضت ملی 
مسکن تا پایان آذرماه امسال خبر داد.محمود محمودزاده با بیان این که 
تاکنون بیش از یک میلیون و ۸5۰ هزار نفر در نهضت ملی مسکن ثبت نام 
کرده اند، افزود: خبرهای خوبی برای متقاضیان نهضت ملی مسکن در راه 
است.وی پیش تر نیز گفته بود: با مصوبه شورای عالی مسکن، طرح ملی 
مسکن و نهضت ملی مسکن در هم ادغام شدند.وی از ثبت نام 3,۶ میلیون 
متقاضی در این 2 طرح خبر داد و یادآور شد: پیش تر بانوان خود سرپرست 
بالای 35 سال سن، معلولان جسمی و حرکتی، نخبگان علمی امکان 
ثبت نام را داشتند که با مصوبه دولت هم اکنون آقایان مجرد بالای ۴5 سال 

سن و بیماران خاص نیز امکان ثبت نام را یافته اند.

بر اساس اظهارات رییس کمیته اقتصادی کمیسیون برنامه و بودجه، در 
بودجه ۱۴۰۱ به شکل مشروط تعداد دستگاه هایی که ردیف بودجه ای 
متعددی دارند، کم می شود و نهایتا ردیف ها به ۴۰-3۰ دستگاه محدود 
خواهد شد. بر این اساس قدرت تصمیم گیری به وزارت خانه ها و استان ها 

داده می شود تا برای تخصیص به زیر مجموعه هایشان تصمیم بگیرند.
جعفر قادری، رییس کمیته اقتصادی کمیسیون برنامه و بودجه، اعلام 
کرد: قرار شده تعداد دستگاه هایی که ردیف بودجه ای متعددی دارند، کم 
شود و نهایتا ردیف ها به ۴۰-3۰ دستگاه محدود شود. بر این اساس قدرت 
تصمیم گیری به وزارت خانه ها و استان ها داده می شود تا برای تخصیص به 
زیر مجموعه هایشان تصمیم بگیرند. این کمک می کند که سازمان برنامه 
و بودجه نیز با تعداد کمتری از دستگاه ها سروکار داشته باشد.او در پاسخ 
به این پرسش که آیا این اقدام موجب کاهش شفافیت هزینه کرد بودجه 
برای عموم نمی شود؟ گفت: بله ولی اگر این تصمیم چارچوب مند باشد 
می تواند کمک کننده باشد و پاسخگویی دستگاه ها را بالا ببرد. با این حال اگر 
چارچوبی برای آن درنظر گرفته نشود، مشکل ساز می شود.قادری با تاکید بر 
این که »کاهش ردیف های بودجه اگر قاعده مند باشد اقدام خوبی است« 
ادامه داد: باید ضوابطی تعیین شود و اینطور نباشد که وزارتخانه هرکاری 
که می خواهد انجام دهد یا این که با برخی دستگاه ها برخورد سیاسی کند. 
خوب است که وزارتخانه ها قدرت مانور داشته باشند ولی این که قدرت تام 
و تمامی به آنان داده شود، درست نیست.پیش از او نیز محمدرضا میرتاج 
الدینی، عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس در مصاحبه با رادیو در مورد 
ساختار بودجه ۱۴۰۱ گفته بود: بیش از ۸۰۰ ردیف بودجه ای وجود داشت 
اما دولت آن ها را متمرکز کرد و در 5۰ردیف بودجه ای تنظیم کرده، بطوری 
که ردیف بودجه ای دستگاه ها و ردیف های فرعی که در بودجه دیده می شود 
متمرکزسازی شدند.به گفته او طی یک ماه گذشته جلسات متعددی بین 
مجلس و سازمان برنامه و بودجه برگزار شده و در جلساتی که سازمان برنامه 
و بودجه برای تدوین بودجه ۱۴۰۱ برگزار می کرده، نیز نمایندگان مجلس 

حضور پیدا می کردند.

ثبت نام نهضت ملی مسکن 
تا پایان آذر تمدید شد

مسئولیت بودجه 
به دستگاه ها  سپرده می شود

رئیــس ســازمان بــورس و اوراق بهــادار گفــت: 
پیگیری هــا از طریــق بــورس کالا ادامــه دارد تــا 
ــوب  ــری محس ــه لاکچ ــا ک ــری از خودرو ه ــک س ی

می شــوند بــه تدریــج وارد بــورس شــوند.
ــا تشــکل های  مجیــد عشــقی در حاشــیه نشســت ب
بخــش خصوصــی بــازار ســرمایه در جمــع 
خبرنــگاران گفــت: در ایــن مرحلــه خودرو هــای 
ــاژی هســتند  ــی و مونت ــا داخل ــه عمدت لاکچــری ک
ــه  ــدارد ب ــا وجــود ن ــی روی آن ه و حساســیت قیمت
تدریــج وارد بــورس می شــوند، امــا بــرای بقیــه 

خودرو هــا برنامــه ای نداریــم.
ــاخت های  ــلاح زیرس ــه اص ــه اینک ــاره ب ــا اش وی ب
بــورس همزمــان بــا اقبــال عمومــی مــردم بــه ایــن 
بــازار آغــاز شــد گفــت: هــم اکنــون بخش عمــده ای 
از زیرســاخت های بــازار ســرمایه اصــلاح شــد و 

امســال بیــش از ۲۰۰ شــرکت بورســی ســود خــود 
ــز  ــورت متمرک ــه ص ــجام ب ــامانه س ــق س را از طری
ــد و ۷۰ شــرکت هم در صــف پرداخت  پرداخت کردن
هســتند و بقیــه هــم بــه همیــن نحــو عمــل خواهند 

ــرد. ک
ــت  ــن اس ــا ای ــزی م ــه ری ــه داد: برنام ــقی ادام عش
کــه هــم زیرســاخت های معاملاتــی و هــم 
زیرســاخت های پشــتیبانی شــامل شــرکت ســپرده 
ــی  ــای نظارت ــن بحث ه ــزی و همچنی ــذاری مرک گ
را بــه نحــوی اصــلاح کنیــم کــه نظارت هــا بــه جــای 
ــا  ــه صــورت هوشــمند باشــد اگرچــه م ســلیقه ای ب
معتقدیــم نظارت هــای ســلیقه ای نبــوده اســت، 
امــا شــائبه هایی در بــازار مطــرح بــوده کــه در 
نظارت هــا بصــورت ســلیقه ای عمــل می شــده 
اســت از ایــن رو نظارت هــا را بــه نحــوی پیــش 

می بریــم کــه چالش هــا از بیــن بــرود.
وی بــا بیــان اینکــه در فصــل بودجــه هســتیم، 
گفــت: مهم تریــن مولفــه تاثیرگــذار در بــازار 
ســرمایه، شــفافیت اســت از ایــن رو در فصــل 
ــه  ــت ک ــن اس ــت ای ــا از دول ــت م ــه درخواس بودج
ــه  ــارج از بودج ــه و خ ــوزه بودج ــات در ح تصمیم
ــه اطــلاع  ــه صــورت گســترده ب ــا ب شــفاف باشــد ت
ــد  ــا بتوانن ــا آن ه ــانیم ت ــران برس ــهامداران و ناش س
ــرا  ــد، زی ــم بگیرن ــات شــفاف تصمی براســاس اطلاع
ــات را  ــه ابهام ــی اســت ک ــن عامل شــفافیت مهم تری
ــرکت ها  ــفافیت را در ش ــر ش ــد و اگ ــرف می کن برط
ــز  ــلات نی ــد معام ــیم رون ــته باش ــلات داش و معام

ــد. ــد ش ــی خواه منطق
عشــقی افــزود: چالــش بــازار ســرمایه بحــث فــروش 
نیســت بلکه بــه علــت ابهــام، ســمت تقاضــا تضعیف 

ــا تصمیماتــی شــفاف  شــده اســت کــه امیدواریــم ب
ــورس کنیــم. ــه تدریــج وارد ب بتوانیــم تقاضــا را ب

وی ادامــه داد: در حــال پیگیــری تامیــن مالــی 
شــرکت ها از طریــق بــورس هســتیم و در ایــن بــاره 
مجوز هــا را هــم بــه ســرعت صــادر می کنیــم، 
ــود، کار  ــی موج ــای طولان ــت فرآیند ه ــه عل ــا ب ام
ــورس، ســخت  ــق ب ــی شــرکت ها از طری ــن مال تامی

ــت. ــده اس ش
رئیــس ســازمان بــورس گفــت: بنــا داریــم بــا 
ــا  ــم ت ــاذ کنی ــی اتخ ــا ترتیب ــن فرآیند ه ــش ای کاه
ــر منتشــر کننــد  شــرکت ها بتواننــد اوراق را راحت ت
ــم،  ــم ببینی ــن اوراق را ه ــک ای ــد ریس ــد بای هرچن
زیــرا مــردم اوراق را بــه صــورت مســتقیم و یــا 
ــن  ــک ای ــه ریس ــد ک ــد می کنن ــتقیم خری غیرمس
ــن  ــازار ســرمایه منتقــل می شــود بنابرای ــه ب اوراق ب
ــم  ــرل می کنی ــک ها را کنت ــه ریس ــن حالیک در عی
بایــد فرآیند هــا را ســاده تر کنیــم تــا شــرکت ها 
ــد. ــرش کنن ــود را پذی ــد اوراق خ ــر بتوانن راحت ت

ورود خودرو های لاکچری به بورس

سند سازگاری با کم آبی نه بودجه دارد، نه ناظر

 محاسبه کاهش مصرف آب بدون کنتور

طن
ذ و

کاغ
ع: 

منب

روزبهانی، دبیر کارگروه سازگاری با کم آبی شرکت 
آب منطقه ای کرمان: جهاد کشاورزی مسئولیت آمار 
صرفه جویی آب را بر عهده بگیرد. بودجه جداگانه ای برای 

سازگاری با کم آبی نداریم
 جهاد کشاورزی سال ۱۴۰۰ به اتمام نرسیده از هدف 
صرفه جویی آب خود جلو زده! این قصه روایت همه 
دستگاه های اجرایی به غیر از آب منطقه ای به عنوان 
متولی سند سازگاری با کم آبی است. گزاره ای که بیش از 
آنکه خوب بودن خبر را در ذهن متبادر کند، صحت آمار 
را دچار تردید می کند. آماری که  که سینا روزبهانی، دبیر 
کارگروه سازگاری با کم آبی شرکت آب منطقه ای استان 
کرمان نه آن را تایید و نه رد می کند . او معتقد است که 
جهاد کشاورزی خود باید مسئولیت آمارش را به عهده 
بگیرد. به گفته روزبهانی سندی به این مهمی نه بودجه 
کشوری برایش مشخص شده و نه دستگاهی برای پایش 
و رصد آمارتعیین شده. آب منطقه ای اما به دنبال این است 
که با دعوت از اساتید دانشگاه و سازمان های مردم نهاد 
اتاق فکری را تشکیل دهد و بعد هم نظارت بر روند اجرا و 
رصد این اطلاعات را بر عهده آن بگذارد. اتاق فکری که 
البته هنوز مشخص نیست آیا اختیارت لازم برای برخورد 

با متخلفان را خواهد داشت یا خیر.
در این گفت و گو به موضوعاتی همچون آمار چاه  های 
پلمب شده و وظایف هر دستگاه در سند سازگاری با 

کم آبی و اهرم اجرایی و نظارتی این سند پرداخته شد . 
 *یکی از اصلی ترین انتقاداتی که به گزارش 

عملکرد دستگاه های اجرایی در میزان صرفه 
جویی آب وارد شد بالاتر بودن درصد پیشرفت 

ارگان هایی مثل جهاد کشاورزی نسبت به 
آب منطقه ای بود. آقای روزبهانی چطور جهاد 

کشاورزی از برنامه جلوتر است  و آب منطقه ای به 
عنوان متولی عقب تر؟

برنامه های دستگاه ها با هم متفاوت است. وظیفه ما این بود 
چاه غیرمجاز را ببندیم و از این طریق صرفه جویی انجام 
دهیم. ما این کار را انجام دادیم و گزارش پیشرفت مان را 
هم طبق برنامه آورده بودیم. در واقع آب منطقه ای هم از 
برنامه عقب نیست. این گزارش براساس برنامه ای است 

که تا پایان ۱۴۰۰باید انجام می شد که ما در ۶ماه نخست 
سال ۵۹درصد آن را محقق کردیم. مطابق همین برنامه 
ما در اصلاح و تعدیل پروانه ها ۸۴درصد پیشرفت داشتیم.

 *در گزارش ارائه شده قید شده که از 
2۵0.4میلیون متر مکعبی که باید تا پایان 

سال در بخش کشاورزی صرفه جویی می شد، 
2۶۵.۷میلیون متر مکعب محقق شده، شما این 

میزان از صرفه جویی را تایید می کنید؟
 برای بخش کشاورزی تا سال ۱۴۰۵باید ۹۵۷.۶میلیون 
متر مکعب صرفه جویی صورت گیرد که از این میزان 
۲۳۵میلیون مترمکعب را از طریق بستن چاه های 
غیرمجاز انجام می شود که وظیفه ما به عنوان آب 
منطقه ای و ۷۲۲.۶میلیون متر مکعب صرفه جویی آب 

هم به عهده سازمان جهاد کشاورزی است.
وظیفه اصلی با جهاد کشاورزی است و اگرجهاد گفته 
این کار را کرده است، من از آن  ها دفاع می کنم. ما اصلا 
نمی خواهیم بگوییم که آن ها کوتاهی کردند و در این 

برنامه سعی می کنیم تا دوستانه پیش برویم.
جهادکشاورزی  باید مسئولیت آمارش را خودش بر عهده 
بگیرد و قطعا در این حوزه جواب می دهد که چه طور 

توانسته این میزان از صرفه جویی را محقق کند. 
مسئله دیگر آنکه به واسطه اینکه  حجم پایینی از 
چاه ها نه تنها در کرمان بلکه  در خیلی از مناطق 
کشور به کنتور هوشمند وصل هستند؛ لذا تمامی 
این مناطق میزان صرفه جویی خود را براساس 
عملیات اجرایی خود می گویند. واقعیت این است که 
با توجه به هزینه بالای خرید و نصب کنتور هوشمند 
نیم همه چاه ها را به کنتور هوشمند  ما نمی توا
وصل کنیم، با این حال با کمک استاندار توانستیم 
تسهیلاتی برای نصب کنتور خصوصا در جنوب 
استان بگیریم اما  فعلا براساس عملیات اجرایی این 

موضوع رصد می شود.
 **اشاره داشتید که ۸4درصد در اصلاح و 

تعدیل پروانه چاه ها پیشرفت داشتید، میزان 
صرفه جویی آبی که از این طریق صورت گرفته 

چقدر بوده؟ چقدر این آمار واقعی است؟
ما پروانه ۱۷ هزار و ۸۷۱ حلقه چاه را باید تا پایان سال 
اصلاح و تعدیل کنیم. در ۶ماه نخست امسال هم 
توانستیم  ۵۸۵۰ حلقه چاه را اصلاح و تعدیل کنیم 

که مجموعا ۵۲۱میلیون متر مکعب آب از این طریق 
صرفه جویی شده است. میزان تعدیل پروانه  ها هم با توجه 
به میزان توان آبخوان در هر منطقه صورت گرفته و در 
مناطقی که توان آبخوان بسیار پایین بوده کارگروه های 
استانی برای کاهش پروانه به میزان بیشتر از ۲۵درصد 

صورت گرفته.
*در کدام مناطق کاهش دبی پروانه ها بیشتر از 

2۵درصد بوده؟
اطلاعی در این رابطه ندارم اما در خیلی از مناطق  پروانه ها 
به میزان ۲۵درصد هم کاهش نیافته و میزان کاهش 

براساس میزان توان آبخوان در هر منطقه صورت گرفته.
*یکی از وظایف آب منطقه ای در سند سازگاری 
با کم آبی پلمپ چاه  های غیر مجاز است، تا کنون 

چه تعداد چاه پلمپ شده است؟
ما ۴۱۰۲چاه فرم پنج داریم و ۵۴۷۴ چاه فرم یک داریم 
. فرم پنج ها که مربوط به چاه هایی است که بعد از سال 
۸۵بوده  باید پر و بسته شوند اما فرم یک   ها باید تعیین 
تکلیف شوند. طبق قانون مصوب مجلس هم آن  هایی که 
قبل از سال ۸۵ حفر شدند تا سقف ۲۵متر مکعب در روز 
می توانند پروانه بگیرند که بایستی تعیین تکلیف شوند و 
حتی ممکن است بعضی از این چاه  ها پر شوند. در مجموع 
از ابتدای برنامه تا ۶ماه اول سال ما  هزارو ۴۹۴ حلقه چاه 
را توانستیم ببندیم. ببینید حتی بستن یک حلقه چاه 
هم بدبختی دارد، باید نیروی انتظامی را هماهنگ کرد، 

دستور قضایی بگیریم و شورای تامین را تشکیل دهیم.
 *به گفته شما اصلاح و تعدیل پروانه ها منجر به 
صرفه جویی ۵00میلیون متر مکعب آب شده است. 
به چه نحو می توان اطمینان حاصل کرد که میزان 

کاهش آب صرفا روی کاغذ نبوده؟
وقتی پروانه را اصلاح و تعدیل می کنیم، فرد به ما مراجعه 
می کند و پروانه اصلاح می شود اما واقعیت این است که 
صرفا در جایی که کنتور نصب باشد این صرفه جویی بالقوه 
تبدیل به بالفعل می شود. فرض کنید رفتیم بازدید کردیم، 
خوب چکار می توان کرد؟ من نوعی  چکار می توانم انجام 
دهم ؟ آیا کنتوری دارم که آبش را قطع کنم؟ یا اصلا 
شرکت آب منطقه ای می تواند آب چاه کسی را که بیشتر 

از پروانه مصرف کرده قطع کند؟
در بحث نظارتی نمی توانیم کاری را پیش ببریم. باید این 
ارتباط دو سویه باشد و  از طریق فرهنگ سازی این مورد 

را پیش ببریم.
* هیچ اهرم اجرایی برای برخورد ندارید؟

خیر. تا زمانی که کنتور نباشد هیچ اهرم اجرایی نداریم. 
وقتی که کنتور باشد این  چاه ها دست ما می آیند و 

می توانیم  با قطع آب جلوی برداشت را بگیریم.
*در مصوبات و آیین نامه سازگاری با کم آبی این 

نظارت بر عهده کدام دستگاه گذاشته شده؟
اهرمی برای نظارت بر اجرای برنامه سازگاری با کم آبی 
دیده نشده است و فعلا هم چیزی در نظر گرفته نشده 

است.
 * آقای روزبهانی ما 24هزار حلقه چاه در استان 
داریم، چه تعداد از این چاه ها مجهز به کنتور 

هوشمند هستند و مورد رصد قرار می گیرند؟
از ۲۴ هزار حلقه چاهی که هست حدود ۵هزار چاه مجهز 
به کنتور هوشمند است. در واقع شهرستان های بردسیر و 
رفسنجان وتاحدودی زرند مجهز به کنتور هستند و میزان 

آب مورد استفاده آن مانیتورینگ می شود.
 *رصدی روی این ۵هزار حلقه چاه صورت گرفته 
که چقدر مطابق پروانه مصرف کردند، همه این 

۵هزار کنتور فعالند؟
 خیر هر ۵هزار حلقه چاه فعال نیستند و صرفا در این سه 
شهرستان ما این کنتورها را فعال کردیم که آمارش به 

حدود ۲هزار حلقه چاه می رسد.
*علت فعال نکردن همه ۵هزار حلقه چاه 

چیست؟
باید همه کشاورزان یک شهرستان نصب کنند و یا درصد 
نصب در یک شهرستان بالا رود تا به سیستم وصل 
شوند؛چرا که همین بعدها منجر به اختلاف می شود. بر 
فرض یک نفر می گوید که من چون قانونی عمل کردم و 
کنتور نصب کردم آب کمتری مصرف می کنم و همسایه ام 
چون نصب نکرده نه. برای همین هم صرفا در مناطقی که 
در نصب کنتور به درصد بالایی رسیدند کنتورها فعال 

خواهند شد.
 * بودجه استانی سازگاری با کم آبی چقدر است؟

زمانی که کارگروه کشوری سازگاری با کم آبی تشکیل 
شد همان موقع اعلام کردند که  ما یک قرون هم اضافه تر 
برای برنامه سازگاری با کم آبی نخواهیم داد و صرفا برنامه 
را منسجم کردیم. بودجه جداگانه ای برای بحث سازگاری 
با کم آبی داده  نشده و تمام برنامه های  مصوبی که داخل 
سند است، ردیف اعتباری دارد. برای نمونه جایگزینی 
کشت گلخانه ای  از وظایف جهاد کشاورزی است و 
اصلا قرار نیست بودجه جداگانه ای برای این موضوع 

اختصاص دهند.
*در آخرین جلسه سازگاری با کم آبی مقرر شد تا ارگانی 
خارج از دستگاه های اجرایی بر آمار و گزارش های 
صرفه جویی آب نظارت کند، چه نهادی برای این امر 

انتخاب شد؟
ما یک نامه به  تمامی دانشگاه ها و سازمان  های مردم 
نهاد مثل مرکز تحقیقات کشاورزی جنوب کرمان 
زدیم که می خواهیم اتاق فکری را به منظور نظارت 
و پایش برنامه سازگاری با کم آبی شکل دهیم. تا به 
حال نامه ها زیادی برای ما ارسال شده و از این موضوع 
استقبال کردند. بنا داریم که در قالب این اتاق فکر در 
بخش های مختلف حقوقی و اجتماعی و غیره این 

مسائل را پیش ببریم.

مرضیه قاضی زاده |کاغذ وطن
گزارش 

 دبیر کارگروه سازگاری با کم آبی شرکت آب منطقه ای 
کرمان: زمانی که کارگروه کشوری سازگاری با کم آبی 
تشکیل شد همان موقع اعلام کردند که  ما یک قرون هم 
اضافه تر برای برنامه سازگاری با کم آبی نخواهیم داد و 
صرفا برنامه را منسجم کردیم. بودجه جداگانه ای برای بحث 
سازگاری با کم آبی داده  نشده و تمام برنامه های  مصوبی 
که داخل سند است، ردیف اعتباری دارد. برای نمونه 
جایگزینی کشت گلخانه ای  از وظایف جهاد کشاورزی 
است و اصلا قرار نیست بودجه جداگانه ای برای این موضوع 
اختصاص دهند.

هيأتموضوعقانونتعيينتكليفوضعيتثبتیاراضیوساختمانهای
فاقدسندرسمی

))آگهیموضوعماده۳قانونوماده۱۳آئيننامهقانونتعيينتكليف
وضعيتثبتیاراضیوساختمانهایفاقدسندرسمی((

هيأتهای آراء برابر که املاکی  وسیله بدین مذکور مواد  اجرای در
و اراضی ثبتی وضعيت تكليف تعيين قانون موضوع  اختلاف حل
ساختمانهایفاقدسندرسمیمستقردرواحدثبتیناحیهیکكرمان
تقاضایثبتآنهاپذیرفتهوادامهعملیاتثبتیآنهامطابققانونمذکور
تجویزگردیدهاست،بهترتیبشمارهپلاکفرعیازاصلیوبخشمحل
یامالکین)متقاضیانثبت(واقعدر وقوعملکومشخصاتمالک
آگهی ذیل بهشرح  شهرستانکرمان ثبتی  )8-۷-۴-۱(  بخشهای
بهصدورسند نسبت  اشخاصی یا  درصورتیكهشخص  تا میشود
اولين انتشار تاريخ از بتوانند باشند داشته اعتراضی متقاضيان مالكيت
آگهیبهمدتدوماهاعتراضخودرابهاينادارهتسليموپسازاخذ
رسيد،ظرفمدتيکماهازتاريختسليماعتراض،دادخواستخودرابه
مراجعقضايیتقديمنمايند.بديهیاستدرصورتانقضایمدتمذكور
وعدموصولاعتراضطبقمقرراتسندمالكيتصادرخواهدشد.شایان
ذکراستصدوروتسلیمسندمالکیتبراساسقانونمذکورمانعمراجعه

متضرربهدادگاهنخواهدبود.
املاک تقاضای ثبت شده واقع در بخش 1 کرمان

۲8فرعیاز۴۲۵۰اصلی-مهدینصیبپورفرزندحمیدبهشناسنامه
طبقه بر مشتمل خانه یکباب درششدانگ کرمان از صادره ۱۱۰۲ شماره
فوقانیبهمساحت۱۹۰/۶8مترمربعبهآدرسکرمانبلوارسیدیخیابان
شهیدنجیبزادهغربی۳سمتچپخریداریازمحلمالکیتکیانپورو

شهنازکیانیانفرزندانشاپور-ردیف۱۵۵8
۱۷88۹فرعیاز۴۷۷۶اصلیمجزیشدهاز۲۲۷فرعیاز۴۷۷۶اصلی
شماره شناسنامه به محمود فرزند تکابی آبادی دولت مهتاب خانم -
متر ۱۳8 مساحت به خانه یکباب ششدانگ در شهداد از صادره ۲۹۶
آسمان پلسیدیخیابان روبروی رضا امام بلوار آدرسکرمان به مربع
کوچه۱۱خریداریازمحلمالکیتسیدنصرالهعمرانیفرزندسیدعباس

-ردیف۱۰۴۹
۱۷۹۰۳فرعیاز۴۷۷۶اصلیمجزیشدهاز۱۴۰فرعیاز۴۷۷۶اصلی
۱۴۱۰ شناسنامهشماره به فرزندحسین زاده ابوالحسن علیرضا آقای -
صادرهازکرمانوخانمسمیراناصریفرزندرمضانبهشناسنامهشماره
خانه یکباب ششدانگ در بالمناصفه کرمان از صادره ۲۹8۰۱8۷۳۱۳
آدرسکرمان به مربع متر ۲۰۲/۵ مساحت به فوقانی طبقه بر مشتمل
اولسمت ۶چهارکوچه فرزانگانکوچه بلوار ای الهخامنه آیت بزرگراه
چپخریداریازمحلمالکیتمحمدرشیدفرخیفرزندرضا-ردیفهای

۰۳۱۴و۰۳۱۵
فرزند وردی اله فیوج اله نبی آقای - اصلی ۴۷۷۶ از فرعی ۱۷۹۰۵
ذبیحالهبهشناسنامهشماره۲۹8۰۲۵۶8۱۱صادرهازکرماندرششدانگ
یکبابخانهبهمساحت۱۴۴/۹۵مترمربعبهآدرسکرمانبزرگراهامام
- عمرانی جلال سید مالکیت محل از خریداری ۹ فرعی ۳ رضاکوچه

ردیف۰۱۱8
۱۷۹۱۲فرعیاز۴۷۷۶اصلی-آقایحمزۀشعبانینژادفرزندمحمدبه
شناسنامهشماره۱8صادرهازگلبافوآقایعلیشعبانینژادفرزندمحمد
بهشناسنامهشماره۱۳۷صادرهازگلبافبالمناصفهدرششدانگیکباب
ساختمانمشتملبرطبقهفوقانیبهمساحت۹۲/۰۳مترمربعبهآدرس
نجاری راستجنب زادهسمت نجیب خیابانشهید بلوارسیدی کرمان

خریداریازمحلمالکیتشاهپورکیانیان-ردیفهای۰۹۳8و۰۹۳۹
۱۹۳۱فرعیاز۴8۱۱اصلی-آقایسیداحمدکاظمیفرزندسیدنصرالهبه
شناسنامهشماره8۲صادرهازکرماندرششدانگیکبابخانهبهمساحت
۱۰۹/۹۹مترمربعبهآدرسکرمانخیابانمصلیکوچه۷بعدازکوچهدوم
سمتراستدربسومپلاکشهری۱۰۷خریداریازمحلمالکیتمحمد

عبدالرحمانیبلوچ-ردیف۱۱۴۹
به حسین فرزند شعبانی علی آقای - اصلی ۴8۱۱ از فرعی ۱۹۳۲
شناسنامهشماره۱۴صادرهازکرماندرششدانگیکبابخانهبهمساحت
چهار از بعد ۲۴ مهدیهکوچه خیابان آدرسکرمان به مربع متر ۱۶۹/۱
- عبدالرحمانی محمد مالکیت محل از خریداری ۱ شمالی دوم کوچه

ردیف۰۷۰۶

۳۴۳فرعیاز۵۲۰۹اصلی-خانممینااباذریانفرزنداصغربهشناسنامه
به خانه یکباب ششدانگ در کرمان از صادره ۲۹8۰۴۴8۲۶۵ شماره
ششدانگ از مربع متر ۴۷/۷۹ موازی مربعکه متر ۲۷۳/۰۷ مساحت
عرصهموردتقاضامتعلقبوقفودراجارهنامبردهقرارداردبهآدرسکرمان
خیابانمدیریتانتهایکوچه۳۲سمتراستدرباولخریداریازمحل

مالکیتعزتالهسالارکلانتری-ردیف۰۱۶۹
فرزند راوری نژاد مظفری مسعود آقای - اصلی ۵۲۰۹ از فرعی ۳۱۰۴
حبیبالهبهشناسنامهشماره۹8۲صادرهازکرماندرششدانگیکباب
موازی مربعکه متر ۱۷۶/۹۷ بهمساحت فوقانی طبقه بر خانهمشتمل
۳۰/۹۷مترمربعازششدانگعرصهموردتقاضامتعلقبوقفودراجاره
نامبردهقرارداردبهآدرسکرمانخیابانمدیریتخیابانسجادیهکوچه
۱۰شرقیاولخریداریازمحلمالکیتسیدعباسعمرانی-ردیف۰۲۹۰

املاک تقاضای ثبت شده واقع در بخش 4 کرمان
۷۵8۱فرعیاز۴اصلی-آقایمحمدجوادشجاعیباغینیفرزنددرویش
بهشناسنامهشماره8۱صادرهازکرمانوخانممطهرهعبدالعلیپورارجاس
در بالمناصفه رفسنجان از صادره ۴ شماره شناسنامه به عباس فرزند
ششدانگیکبابساختمانمشتملبرطبقاتفوقانیبهمساحت۳۹۰متر
مربعکهموازی۶۵/۷۶مترمربعازششدانگعرصهموردتقاضامتعلق
بوقفودراجارهنامبردگانقرارداردبهآدرسکرمانبلوارامامحسنکوچه
یونس و مهرابیان عباس مالکیت محل از خریداری ۳ شرقی نبش ۱۰

ذهابناظوریومهدیهنرآموز-ردیفهای۰۲۵۱و۰۲۵۲
به محمد فرزند بخش فرح رسول آقای - اصلی ۴ از فرعی ۷۵8۲
شناسنامهشماره۲۲۶۱صادرهازکرماندرششدانگیکبابخانهمشتمل
موازی مربعکه متر ۳۳۵/۱۰ مساحت به فوقانی طبقات و زیرزمین بر
۵۶/۵۰مترمربعازششدانگعرصهموردتقاضامتعلقبوقفودراجاره
نامبردهقرارداردبهآدرسکرمانکویسرجنگلداریبلوارپرستارکوچه۳

غربی۲معالواسطهواگذاریشهرداری-ردیف۰۷۵۹
۱۱88فرعیاز۵اصلی-خانمگیتیبیجاریفرزنداصغربهشناسنامه
شماره۶۶8صادرهازکرماندرششدانگیکبابخانهبهمساحت۱۴۰۴/8۰
مترمربعبهآدرسکرمانبلوارجمهوریخیابانهزارویکشببینکوچه۱

و۳خریداریازمحلمالکیتحاجاصغرنخعی-ردیف۰۳8۳
به رضا فرزند الوندی محمدحسین آقای - اصلی ۵ از فرعی ۵8۰۶
به خانه یکباب ششدانگ در خوسف از صادره ۱۳۷ شماره شناسنامه
روبروی ۷ طاهرآبادکوچه آدرسکرمان به مربع متر ۱۹۴/۴۰ مساحت

غربی۲خریداریازمحلمالکیتمحمدحسیننظریان-ردیف۱۰۷۷
جوشانی سیدرضائی السادات مرضیه خانم - اصلی ۵ از فرعی ۵8۱۹
فرزندسیدمجیدبهشناسنامهشماره۲۹8۰8۷۶8۲8صادرهازکرماندر
ششدانگیکبابساختمانبهمساحت۲8۰/۵مترمربعبهآدرسکرمان
بلوارجمهوریبلوارامیرکبیرکوچه۳شمالی۴غربی۱خریداریازمحل

مالکیتمحمدحسیننظریان-ردیف۰۶۰۱
به نصراله فرزند افشارپور مسعود آقای - اصلی ۶ از فرعی ۱۰8۳۹
یک و سهم نوزده به نسبت رفسنجان از صادره ۱۰۵۳ شماره شناسنامه
شناسنامه به نصراله فرزند افشارپور منوچهر آقای و مشاع سهم پنجم
سهم پنجم یک و سهم نوزده به نسبت رفسنجان از صادره ۹۱۶ شماره
۷۰۷ شماره شناسنامه به نصراله فرزند افشارپور علیرضا آقای و مشاع
خانم و مشاع سهم پنجم یک و سهم نوزده به نسبت کرمان از صادره
کرمان از ۳۰۵۰صادره بهشناسنامهشماره نصراله فرزند افشارپور نجمه
نسبتبهنهسهموسهپنجمسهممشاعوآقایعبدالهافشارپورفرزند
نصرالهبهشناسنامهشماره۴۱۷صادرهازرفسنجاننسبتبهنوزدهسهم
ویکپنجمسهممشاعوخانمنیرهافشارپورفرزندنصرالهبهشناسنامه
شماره۹صادرهازرفسنجاننسبتبهنهسهموسهپنجمسهممشاعاز
نودوششسهمازششدانگیکبابساختمانبهمساحت۴۷8/۲۵متر
مربعبهآدرسکرمانخیابانزهرهکرمانیروبرویدبستانسلمانفارسی
ترتیب به تبریزچی- اصغر مالکیت ازمحل ۲۱خریداری پلاکشهری

ردیفهای۰۵8۷و۰۵۹۰و۰۵۹۱و۰۵۹۳و۰۵۹۴و۰۵۹۵
بهشناسنامه فرزندمهدی بابائی علی آقای اصلی- ۹ از فرعی ۵۴8۳
بهمساحت یکبابساختمان درششدانگ کرمان از شماره۷۲۷صادره
۲۴۲/۵۵مترمربعبهآدرسکرمانبلوارشهیدصدوقیکوچه۴۰شرقی۴

معالواسطهواگذاریشهرداری-ردیف۰۰۵۱
فرزند گلوسالار لهسائی سیدمیلاد آقای - اصلی ۱۰ از فرعی ۶۳۱۲
کرمان از صادره ۲۹8۰۱۰۲۲۲۹ شماره شناسنامه به سیدعبدالحمید
مربعکه متر ۳۳۳/۱۲ مساحت به باغچه و خانه یکباب ششدانگ در
و بوقف متعلق تقاضا مورد ازششدانگعرصه مربع متر ۵۷/۵۱ موازی
دراجارهنامبردهقرارداردبهآدرسکرمانبلوارامامحسنمجتبیکوچه
وخسرو زعیم برزو و ایرانمنش برفعلی مالکیت محل از خریداری ۴۹

بختیاری-ردیف۰۰۵۹
فرزند گلوسالار لهسائی سیدمیلاد آقای - اصلی ۱۰ از فرعی ۶۳۱۳
در کرمان از صادره ۲۹8۰۱۰۲۲۲۹ شماره شناسنامه به سیدعبدالحمید

ششدانگیکبابخانهوباغچهبهمساحت۳۰۰مترمربعکهموازی۵۱/8
مترمربعازششدانگعرصهموردتقاضامتعلقبوقفودراجارهنامبرده
قرارداردبهآدرسکرمانبلوارامامحسنمجتبیانتهایکوچه۴۹سمت
راستخریداریازمحلمالکیتسیفالهابوالحسنیوسهراببختیاری

وحسنذهابناظوری-ردیف۰۰۶۰
فرزند لهسائیگلوسالار آقایسیدعبدالحمید اصلی- ۱۰ از ۶۳۱۴فرعی
درششدانگ رفسنجان از ۱صادره بهشناسنامهشماره سیدمحمدمهدی
یکبابخانهوباغچهبهمساحت۳۳۵/۷۹مترمربعکهموازی۵8متر
مربعازششدانگعرصهموردتقاضامتعلقبوقفودراجارهنامبردهقرار
سمت ۴۹ انتهایکوچه مجتبی حسن امام بلوار آدرسکرمان به دارد

راستخریداریازمحلمالکیتبرفعلیایرانمنش-ردیف۰۰۶۱
آقای - اصلی ۱۰ از فرعی ۱۱ از شده مجزی اصلی ۱۰ از فرعی ۶۳۲۳
محمدرضاعبدالعلیزادهفرزندحسینبهشناسنامهشماره۲۳۲صادرهاز
کرماندرششدانگیکبابخانهمشتملبرطبقهفوقانیبهمساحت۱۶۵
۴شمالی کوچه امیرکبیر بلوار بلوارجمهوری آدرسکرمان به مربع متر

۱غربی۲خریداریازمحلمالکیتغلامعلیجاویدی-ردیف۰۷۳۹
۶۳۳۱فرعیاز۱۰اصلی-آقایمحمدمهدیمهدیانمقدمفرزنداحمد
بهشناسنامهشماره۳۴۴8صادرهازکرماندرششدانگیکبابساختمان
بهمساحت۲۴۵/۶8مترمربعکهموازی۴۲/۴۲مترمربعازششدانگ
عرصهموردتقاضامتعلقبوقفودراجارهنامبردهقرارداردبهآدرسکرمان
برفعلی مالکیت محل از خریداری ۲۴ مجتبیکوچه حسن امام بلوار

ایرانمنش-ردیف۰۷۲۲
به قاسم فرزند زاده عباس فضه خانم - اصلی ۱۲ از فرعی ۱۵۳۴
بهمساحت یکبابخانه رایندرششدانگ از ۱صادره شناسنامهشماره
مورد عرصه ششدانگ از مربع متر ۱۱۹/۹۵ موازی مربعکه متر ۲۰۰/۵
بلوار آدرسکرمان به دارد قرار نامبرده اجاره در و بوقف متعلق تقاضا
جمهوریخیابانخوارزمیکوچه۱۶سمتچپمنزلچهارمخریداریاز
محلمالکیتمحمدحسینومحمدعلیومحمدرضاایلاقی-ردیف۰۰۱۲
۱۵۴فرعیاز۱8اصلیمجزیشدهاز۳۹و۴۰فرعیاز۱8اصلی-خانم
فرحنازایرانمنشفرزندحسینبهشناسنامهشماره۲۹8۰۳۱۵۱8۴صادره
مربعکه متر ۹۳۵۰۱/8۷ مساحت به پسته باغ ششدانگ در کرمان از
موازی۲۷۵۱۴/8۷مترمربعازششدانگعرصهموردتقاضامتعلقبوقف
ودراجارهنامبردهقرارداردبهآدرسکرمانجادهباداموئیهقبلازمعدن
رمضان مالکیت محل از خریداری سیمان راهکارخانه چپ سمت شن

ایرانمنش-ردیف۰۴۲۲
به فرزندکریمداد بوج باقری سمیه خانم - اصلی ۲۶ از فرعی ۱۵۵
به ساختمان یکباب ششدانگ در کرمان از صادره ۲ شماره شناسنامه
مساحت۲۱۳/۹۷مترمربعبهآدرسکرمانبلوارهوانیروزبعداززیرگذر
پلطاهرآباداولینکوچهسمتچپخریداریازمحلمالکیتاکبرشیخ

شعاعی-ردیف۰۶۵۴
به جلال فرزند صیادی فیوج عصمت خانم - اصلی ۲۷ از فرعی ۱۷
به خانه یکباب ششدانگ در کرمان از صادره ۱۱۷ شماره شناسنامه
مساحت۳۰۳/۹مترمربعکهموازی۷۵/۹8مترمربعازششدانگعرصه
موردتقاضامتعلقبوقفودراجارهنامبردهقرارداردبهآدرسکرمان-
اختیارآبادخیابانطالقانیکوچه۷خریداریازمحلمالکیتبیبیفاطمه

عطارپور-ردیف۰۹۷۰
۳۱اصلی-خانم از از۴فرعی ۳۱اصلیمجزیشده از ۵۴۷۷فرعی
بهشناسنامهشماره۱88۲ اکبر فرزند اختیارآبادی نرگسشیخشعاعی
بهپلاک۴۳8۳ الحاق اتاقجهت یکباب درششدانگ کرمان از صادره
- کرمان آدرس به مربع متر ۵۰/۷۹ مساحت به اصلی ۳۱ از فرعی
اختیارآبادخیابانطالقانینبشکوچه۱۰خریداریازمحلمالکیتعلی

ایرانمنش-ردیف۰۱۶8
املاک تقاضای ثبت شده واقع در بخش 7 کرمان

۶۰۴فرعیاز۱اصلیمجزیشدهاز۲۲۶فرعیاز۱اصلی-خانممهناز
کرمان از ۹۹صادره بهشناسنامهشماره فرزندغلامرضا باغینی شجاعی
آدرسکرمان به مربع متر ۵۴۹ مساحت به خانه یکباب ششدانگ در
مالکیتمحمدشاه ازمحل ۳خریداری طالقانیکوچه باغینخیابان -

شجاعیباغینی-ردیف۰۷۲۴
املاکتقاضایثبتشدهواقعدربخش8کرمان

به علی فرزند پورلنگری نقی علی احد آقای - اصلی ۱۳۶ از فرعی ۱۱
شناسنامهشماره۹۶۰۳صادرهازکرماندرششدانگیکبابخانهوباغچه
بهمساحت۷۴۹/۴۱مترمربعبهآدرسکرمان-کوهپایه-دهکافیبر
ردیف - ارجمندکرمانی مالکیتمحمد ازمحل اصلیخریداری خیابان

۰۵۴۷
تاریخانتشارنوبتاول:یکشنبه۱۴۰۰/۰۹/۱۴
تاریخانتشارنوبتدوم:یکشنبه۱۴۰۰/۰۹/۲8

رییس اداره ثبت اسناد واملاک  ناحیه یک شهرستان کرمان
عیسی حافظی فر

آگهی مرحله دوازدهم سال 1400) منطقه یک کرمان (
اداره كل ثبت اسناد و املاک استان كرمان

اداره ثبت اسناد و املاک  ناحیه یک شهرستان كرمان



روزنامهاجتماعی،فرهنگی،سیاسی،اقتصادیاستانکرمان
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۱۱۲۳ پیاپــی شــماره    چهــارم ســال     ۱۴۰۰ آذر ۱۴ یکشــنبه 

پیش چاپ و چاپ: مهدوی)03432134838(

نمابر: 034-32448511

ما را دنبال کنید

روزنامه اقتصادی استان کرمان

عزم راسخ تلاشگران گهرزمین در 
پیمودن پله های ترقی؛

کگهر رکوردِ فروش خود را شکست

کگهر با سال مالی منتهی به آذر، با ۳۰۸۴ میلیارد 
تومان فروش رکورد تازه ای ثبت کرد

به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل شرکت سنگ 
آهن گهرزمین؛ کگهر با سال مالی منتهی به آذر، با 

۳۰۸۴ میلیارد تومان فروش رکورد تازه ای ثبت کرد و 
رکورد مهر ماه خود را ۱۶ درصد ارتقا داد.

فروش شرکت گهرزمین نسبت به متوسط ده ماه 
گذشته ۸۶ درصد رشد داشته است. مقدار فروش این 
شرکت در آبان ماه، بالغ بر یک و نیم میلیون تن بوده 
که افزایش ۱۲ درصدی نسبت به مهرماه را نشان می 

دهد. این میزان، ۳۸ درصد بالاتر از متوسط ده ماه 
گذشته است.

همچنین نرخ فروش گندله ۲ درصد و کنسانتره سنگ 
آهن ۵ درصد نسبت به مهر ماه رشد داشته اند. تغییر 

نرخ این دو محصول نسبت به متوسط ماه های گذشته 
به ترتیب ۲ و ۳۹ درصد گزارش شده است.

شایان ذکر است مجموع فروش شرکت در یازده ماه 
طی شده از سال مالی قریب به ۲۰ هزار میلیارد 

تومان است که ۱۲۴ درصد نسبت به دورۀ مشابه سال 
گذشته رشد داشته است.

گفتنی است آخرین قیمت سهم برابر با ۴۵۳۳۷ ریال 
بوده و در یک ماه گذشته ۲ درصد رشد داشته است.

مار دریایی خلیج فارس
مشخصات : در ضخیم ترین ناحیه بدن پولکهای سطح پشتی کم و بیش 

شش گوش با به شکل مربع ، غالباً پولکها بصورت برجسته یا پهلوی هم قرار می گیرند 
، در فک بالایی متعاقب نیش دندانها یا فنگ ها دارای ۸ تا ۱۳ دندان ، دارای یک پولک 

جلو چشمی ، ۲ یا ۳ پولک عقب چشمی ، ۲ یا ۳ پولک گیجگاهی خلفی ، لب بالایی 
دارای ۷ یا ۸ پولک ) سومین و چهارمین یا سومین و چهارمین و پنجمین پولک لب بالا 
متصل به چشم ( لب پائین دارای ۸ پولک ، پولکهای سطح پشتی در ناحیه گردن کمی 

برجسته یا تیغ دار و در قسمت خلفی بدن به شکل چند ضلعی و پهلو هم قرار دارند 
، مرکز هر پولک برجسته ، پولکهای پشتی ۴۰ تا ۵۱ عدد ، پولکهای سطح شکمی ۳۰۰ 

تا ۴۰۴ عدد .
بدن به رنگ خاکستری کم رنگ و در سطوح جانبی و شکمی متمایل به سفید روشن 
، گاهی رنگ بدن زرد روشن متمایل به سفید ، بدن دارای ۳۳ تا ۴۵ عدد خال که در 

سطح ظهری پهن تر و در سطح جانبی باریک ، گاهی رنگ بدن در بالغین سبز تیره و 
در نوزادان سیاه رنگ ، ناحیه دم دارای ۶ تا ۷ خط ، سر به رنگ زیتونی تیره با خط زرد 
هلالی شکل بین نوک سوراخ های بینی که در نوزادان مشخص ، در بالغین نامشخص یا 

فاقد آن ، ناحیه گلو به رنگ سفید کدر .حداکثر طول ۹۴ سانتیمتر ، دم ۸ سانتیمتر. 
انتشار جغرافیایی : خلیج فارس ، سواحل مکران ، سواحل هندوستان ، سریلانکا تا در 

سواحل دریای اوریزا .
پراکندگی : خلیج فارس ./کویرها و بیابان های ایران

در غرب 
خبری نیست

نویسنده: اریش ماریا رمارک
ترجمه: سیروس تاجبخش
انتشارات: علمی فرهنگی

اریش ماریا رمارک در کتاب در غرب 
خبری نیست با نگاهی خشک و 
واقع بینانه به کوچکترین لحظات 

وحشت و بیدادگری، پلیدی و 
فرومایگی، رقت و ترس و بزرگ 

منشی، سرگذشت گروهی از سربازان 
جوان و سرگردان آلمانی را می نویسد 

که در پیچ و خم روزهای جنگ اول 
جهانی نومیدانه جنگیدند و رنج 

کشیدند.

معدن
زیستمند

کتاب

ارز دیچیتال

خبر

خبر

اینفوگرافیک

عکس نوشت

نتقاد از محقق نشدن  فرماندار بم با ا
اهداف طرح نظام مراقبت اجتماعی 
دانش آموزان)نماد(در این شهرستان 
گفت:براساس گزارش ارائه شده، روالی 
که برای تحقق اهداف این طرح طی می 

شود درست نیست.
هادی شهسوارپور در نشست کمیته 
علمی اجرایی طرح نماد شهرستان بم 
اظهارداشت:این درحالی است که طرح 
مذکور می تواند بسیاری از مشکلات 

جامعه دانش آموزی ما را پوشش دهد.
او افزود:اقدامات انجام شده در اجرای 
وظایف هر دستگاه است و تاکنون در 
اجرای این طرح که از سال گذشته در بم 
در حال اجرا بوده اقدام موثر و اثرگذاری 
انجام نشده؛ طرح بدرستی تشریح و 

اطلاع رسانی نیز نشده است.
شهسوارپور ادامه داد:اگر این طرح باید 
در شهرستان بم اجرا شود و نیاز جامعه 

دانش آموزی ماست و بسیاری از معضلات 
و مشکلاتی که درگیر آن هستیم نیز با آن 
حل و فصل می شود پس باید بیشتر وقت 
بگذاریم زیرا این روش درست نیست و ما 

قبول نداریم.
باید  بتدا  ا تاکیدکرد:در  بم  فرماندار 
هدف گذاری طرح مشخص شود اینکه 
در چه جایگاهی قرار داریم و به کجا 
می خواهیم برسیم و صرف برگزاری یک 

جلسه فایده ندارد.
به گفته او اگر می خواهیم این طرح 
و  اجرا شود هدف گذاری  به درستی 
وظایف عملیاتی هر دستگاه با زمان 

معین مشخص شود.
فرماندار بم گفت:گاهی برخی طرح ها 
تنها  نه  و  نمی شوند  انجام  بدرستی 
مشکلی را حل نمی کنند بلکه خروجی 
درستی هم ندارند بنابراین انتظار می رود 
روال این طرح نیز به درستی مشخص 

شود.
معاون پرورشی و فرهنگی آموزش و 
پرورش استان کرمان نیز در این جلسه 
با تشریح اهداف و چگونگی اجرای طرح 
نماد در استان گفت:این طرح امسال 
۳۲۰ مدرسه دولتی و غیردولتی را در 

شهرستان بم زیر پوشش قرار می دهد.
صدیقه مرادی افزود:سال گذشته ۳۶ 
مدرسه شهرستان بم در این طرح قرار 
گرفته بودند و دانش آموزان باید به حدی 
از توانمندی ها برسند که برای رسیدن به 

بعضی از اهدافشان دچار آسیب نشوند.
او تاکید کرد:طرح نماد فقط مخصوص 
دانش آموزان در معرض خطر اجرا نیست 
بلکه برای تک تک دانش آموزان باهدف 
ارتقای سلامت روحی،روانی و اجتماعی 

آنان در نظر گرفته شده است.
در  تصریح کرد:متاسفانه  مرادی 
جامعه بحث خودکشی،اعتیاد و برخی 
آسیب های دیگر که ما را درگیر کرده 
و روز به روز در حال رشد است؛ یکی از 
طرح هایی که می تواند از این آسیب ها 
پیشگیری کند طرح توانمندسازی نماد 

است.
به گفته او غربالگری و آزمون های سلامت 
روان دومین بحث ما در طرح نماد است 
که دانش آموزان باید این آزمایش ها را 
انجام دهند زیرا از طریق این آزمون ها 
منطقه  و  شهرستان  هر  خطرپذیری 

مشخص می شود.

معاون پارلمانی رئیس جمهور گفت:دیگر از 
ره نمی شود  دا نیتور کشور ا پشت صفحه ما
ولین فرصت جلسه مجمع نمایندگان  و در ا
ا با حضور رییس جمهور  استان کرمان ر

برگزار خواهیم کرد.
ینده  با نما ر  سید محمد حسینی در دیدا
مام جمعه کرمان  ولی فقیه در استان و ا
نی  وا استان کرمان ظرفیت های فرا گفت:

دارد.
و درخصوص مکتب حاج قاسم سلیمانی  ا
گفت:برای ترویج این مکتب کارهای زیادی 
می توان انجام داد و از کرمان انتظار می رود 
ین موضوع کار کند و سالگرد  بیشتر روی ا

سردار سلیمانی هر ساله برگزار شود.
جمهور  رئیس  رلمانی  پا معاون 
عنوان کرد:سفرهای استانی رییس جمهور 
یشان  ا پیشنهاد سفر  رد، برکات زیادی دا
پیشنهاد خوبی است.  لگرد شهادت، در سا
امروز فرصت خوبی برای همکاری سه قوه و 
نهادهای مختلف هست تا مسایل و مشکلات 

اقتصادی و فرهنگی بهبود پیدا کند.
مام جمعه  ینده ولی فقیه در استان و ا نما
کرمان نیز در این دیدار گفت:کرمان استانی 
پرظرفیت است و باید توسعه متوازن در این 

خطه رخ دهد.
لمسلمین حسن علیدادی  حجت الاسلام وا

نی بر لزوم توسعه و پیشرفت معادن  سلیما
نه در  هر سال متاسفا فزود: تاکید کرد و ا
فصل کشاورزی در شمال و جنوب استان 
با مشکلاتی روبرو هستیم که در این دولت 

امیدواریم این مشکلات حل شود.
نه منتظر سفر رئیس  و تاکید کرد:بی صبرا ا
جمهور به استان کرمان هستیم زیرا سفرهای 
ایشان به سایر استان ها خیر و برکات زیادی 
در برداشته است و حتما مصوبات سفر رییس 
جمهور به کرمان نیز برخی از مشکلات استان 
را حل کند.این استان زادگاه شهید سلیمانی 
است و سردار دل ها چهره بین المللی هستند 
لذا می طلبد نگاه ویژه به استان کرمان شود.

کشـاورزی  جهـاد  مدیریـت  معـاون 
ر  هـزا  ۶ گفـت:  کرمـان  شهرسـتان 
روسـتای  منطقـه  راضـی  ا مترمربـع 
لنگـر از توابـع بخـش ماهـان بـه چرخـه 

بازگشـت. کشـاورزی 
محسـن حیدرآبـادی اظهـار داشـت: بـر 
اسـاس دسـتور رئیـس دادگاه عمومـی 
بخـش ماهـان و بـه اسـتناد تبصـره ۲ 
ذیـل مـاده ۱۰ قانـون اصلاحـی قانـون 
حفـظ کاربـری اراضـی زراعـی و باغـی 
نتظامـی  کیـپ نیـروی ا و بـا حضـور ا
نماینـدگان بخشـداری و کارشناسـان 
کشـاورزی  جهـاد  راضـی  ا بخـش 
تغییـر  ماهـان  و  کرمـان  شهرسـتان 

کاربـری غیرمجـاز در اراضی کشـاورزی 
روسـتای لنگـر از توابـع بخـش ماهـان 

قلـع و قمـع شـد.
قمـع  و  قلـع  اجـرای  بـا  فـزود:  ا و  ا
دیوارکشـی ۶ هـزار مترمربـع اراضـی 
منطقـه بـه چرخه کشـاورزی بازگشـت.
کشـاورزی  جهـاد  مدیریـت  معـاون 
شهرسـتان کرمـان بـا تأکید بـر برخورد 
بـا متخلفیـن تغییـر کاربـری غیرمجـاز 
زمین هـای زراعی و باغـی بـه متقاضیان 
گفت:شـهروندان بـرای دریافـت هرگونه 
زمین هـای  ربـری  کا تغییـر  مجـوز 
کشـاورزی خود بـه این مدیریـت و مرکز 
جهـاد کشـاورزی تابعـه مراجعـه کننـد.

ایران زیباست؛ 
شهر خیالی »کلوت ها«

از سمت شهداد در استان کرمان که به سمت بیابان لوت 
بروید با پدیده طبیعی زیبایی در دل کویر روبرو می شوید. 
»کلوت ها« یکی از مهم ترین جاذبه ها و دلایل ثبت جهانی 

کویر لوت هستند.
علت به وجود آمدن این کلوت های تماشایی که شاید 

اصلی ترین جاذبه لوت به شمار می روند، فرسایش توسط 
رود شور و بادهای ۱۲۰ روزه سیستان است./ایرنا

عکس: ایسنا

رنا
: ای

بع
من

روند تحقق اهداف نظام مراقبت اجتماعی دانش آموزان درست نیست

معاون پارلمانی رئیس جمهور:

کشور را از پشت صفحه مانیتور نمی توان اداره کرد
بازگشت اراضی کشاورزی ماهان

رئیس دادگستری زرند: 
فولاد صنایع تبدیلی 

را برای ایجاد شغل جدی بگیرد 

خبر

رئیس دادگستری زرند خواستار تشویق سرمایه گذاران برای ایجاد شغل و کمک به رفع 
بیکاری شد.حجت الاسلام محمدی رئیس حوزه قضایی زرند در دیدار با مدیرعامل فولاد 
زرند وچندتن از مدیران فولاد گفت : بیکاری یکی از بزرگترین معضلات اجتماعی و سرشاخه 
بسیاری از معضلات اجتماعی دیگر است و بدون اغراق موضوع بیکاری جوانان از هر درد و رنجی 
برای خانواده هایشان دردناکتر است.او افزود:با فعالیت کارخانجات فولادسازی و صنایع وابسته 
و بالتبع رشد صنعتی در شهرستان معضل بیکاری در شهرستان زرند بشدت کاهش یافته 
است؛لذا می طلبد مردم بدون توجه به شایعات که قصد تشویش اذهان عمومی و بدبینی مردم را 
نسبت به صنایع دارند از این صنایع و از انجام اقداماتی که سرمایه گذاران را جهت سرمایه گذاری 
در شهرستان ناامید می کند بپرهیزند.او یادآور شد:در راستای توجه به حقوق عامه که استفاده 
از هوای پاک یکی از مهمترین این حقوق است دادستانی و اداره محیط زیست بایستی نسبت 
به تعیین میزان آلایندگی صنایع در شهرستان پیگیری و اقدامات لازم را انجام داده و با شفاف 
سازی اطلاعات لازم را در اختیار مردم شریف شهرستان قرار دهند.حجت الاسلام محمدی 
اظهارداشت:در راستای سیاست های اقتصادمقاومتی و فرمایشات مقام معظم رهبری دستگاه 
قضایی شهرستان زرند از هرگونه سرمایه گذاری در راستای تولید و اشتغال حمایت و با اخلال 
گران و کسانی که قصد تخریب و از بین بردن امنیت اقتصادی شهرستان را داشته باشند بشدت 
برخورد میکند.او تصریح کرد :در این زمینه شعبه اختصاصی جهت رسیدگی به پرونده های 
مخلین اقتصادی تشکیل شده است.حجت الاسلام محمدی اظهار داشت: توقع ما از مسئولین 
فولاد این است با توجه به سرمایه در گردش و وجود سرمایه داران بزرگ در شهرستان زرند 
در راه اندازی کارخانجات و کارگاه های زیر دستی صنعت فولاد نسبت به ارائه اطلاعات لازم به 

مردم و متقاضیان بومی سرمایه گذاری در شهرستان و تشویق ایشان اقدام کنند.
رئیس حوزه قضائی زرند بیان داشت: با توجه به استفاده کارخانجات فولاد از سرمایه ملی 
شهرستان زرند بحق است حتی المقدور نسبت به بومی گزینی در جذب کارکنان این شرکت 

و تخصیص سهمیه ویژه جهت خانواده های معظم شهدا و جانبازان شهرستان اقدام شود.

آگهی استخدام در استان کرمان

موقعیت شغلی: اعطای نمایندگی بیمه
شرایط احراز

جنسیت: خانم، آقا
نوع قرارداد: تمام وقت، پاره وقت

مدرک تحصیلی از دیپلم به بالا
سن 1۸ تا ۶0 سال

فن بیان قوی
مزایا:

اعطای نمایندگی فروش تمام محصولات بیمه سامان
نحوه فعالیت هم به صورت حضوری هم غیر حضوری

 متقاضیان واجد شرایط رزومه خود را از طریق سیستم ارسال رزومه 
»ای-استخدام« ارسال نمایند.

موقعیت شغلی: پشتیبان فنی دستگاه های کارت خوان
جنسیت :آقا

نوع همکاری: تمام وقت
شرایط احراز

تحصیلات: حداقل کاردانی
سن: حداکثر 32

صرفا ساکن سیرجان
منطقه: سیرجان
اطلاعات تماس

تلفن ۰۳۴۳۲۵۲۱۹۲۳- موبایل ۰۹۳۶۴۲۵۱۲۳۸
واتساپ ۰۹۳۶۴۲۵۱۲۳۸

موقعیت شغلی:معاون امور مالی
شرایط احراز: جنسیت: آقا 

نوع قرارداد: تمام وقت
شرایط احراز

ترجیحاً بومی استان کرمان
داشتن شرایط امکان حضور تمام وقت در کرمان

حداقل مدرک تحصیلی: کارشناسی ارشد در شاخه های 
حسابداری

مسلط به مباحث: قیمت تمام شده، تنظیم صورت های مالی، 
بیمه، مالیات، بورس، بازار سرمایه و حسابرسی

industry.co.estekhdam@gmail.com اطلاعات تماس   ایمیل

یک شرکت معتبر جهت استخدام بیمه سامان نمایندگی 1166
تکمیل کادر خود در استان کرمان

یک شرکت معتبر و بزرگ 
تولیدی-صنعتی 

 فراخوان شرکت در مسابقه طراحی 
خلاق کافه رئیس منتشر شد.

مهلت: ۲۰ آذر ۱۴۰۰
این فراخوان یک دعوتنامه برای 

حضور هنرمندان است تا در رقابت طراحی برای لیبل 
جدیدی که همزمان با ۲۰ سالگی کافه رئیس تولید 

خواهد شد ما را همراهی کنند. جایزه مسابقه: به طرح 
برنده یک دستگاه آیفون ۱۳ پرومکس تعلق می گیرد.

رویکرد داوران :خلاقیت و ایده های نو از مهم ترین 
عوامل در قضاوت داوران خواهد بود.شمار ه تماس با 

پشتیبانی:  ۰۲۱۸۶۶۱۳۹۳ از ساعت ۹ الی ۱۶

فراخوان


